
ACTA PLE NUM. 9/94 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 29 DE SETEMBRE DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint hores del dia 
vint-i-nou de setembre de mil  nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la 
Sala de Sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament  Ple  que  a  continuació   es relacionen,  
en  sessió ordinària i  primera  convocatòria, sota la Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 



Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sra. Ana Rosa Sevillano Palma 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
  
 
Excusa la seva absència 
 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
         1.-  Aprovació  de  les  actes  núm.  7/94  i  8/94 corresponents  
a les sessions ordinària  i  extraordinària, dels  dies  28  de  juliol  i  8  de  
setembre   d'enguany, respectivament. 
 
 Per  Secretaria es dóna lectura a les actes  número  7/94  i  8/94  



corresponents a  les  sessions  ordinària  i extraordinàrias,  dels  dies 28 de 
juliol i 8  de  setembre d'enguany,  respectivament,  les quals  són  aprovades  
per unanimitat. 
 
 
 
 
         2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords  de  la  
Comissió de Govern  que  a  continuació  es relacionen. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 27 de juliol de 1994 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 -  Aprovació de la devolució de la  fiança  inicial del  contracte  de 
prestació del servei  de  conservació  i manteniment de l'enllumenat públic, 
adjudicat a SECE, S.A. 
 
 
 "Vist l'expedient de contractació  de la  prestació del  servei  de 
conservació i manteniment  de  l'enllumenat públic  del  municipi de Cornellà 
adjudicat a  SECE,  S.A., segons acord plenari, de data 17 d'octubre de 1988, 
per  un pressupost  inicial de 18.901.540,- ptes, amb vigència  pel període 
comprès entre  l'1 de novembre de 1988 al 31  d'octubre de 1993. 
 
 Ateses  les  revisions de preus del  contracte  que varen  ser  
aprovades  per aquest Ajuntament  i  que  varen comportar la revisió de les 
fiances constituides. 
 
 Atesa així mateix la modificació del contracte, per ampliació  de 
prestacions, consistent en la prestació  dels serveis  en  les zones dels  
polígons  Industrials  Almeda, Femades,   Est  i  Solanes,  la  qual  també   va   
suposar l'ampliació  de  la  fiança  constituida  en  garantia   de compliment 
del contracte. 
 
 
 Vist  l'informe  emès pel Cap  del  Departament  de Serveis  segons  
el  qual  s'ha  donat  compliment  a   les proposicions  tècniques fixades en el 
corresponent Plec  de Condicions  que  serví  de  base  per  a  l'execució    del 
contracte. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta  



Comissió de Govern en virtut de les  delegacions acordades   per  aquest  
Ajuntament,  en  sessió   plenària celebrada el dia 30 de juliol de 1991.  
 
 Aquesta  Comissió proposa a la Comissió de  Govern, l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar la devolució de la fiança inicial   del  contracte  de 
prestació del servei  de  conservació  i  manteniment de l'enllumenat públic de 
Cornellà adjudicat  a SECE,  S.A.  segons acord plenari de data 17  d'octubre  
de 1988,  pel  període  de  l'1 de  novembre  de  1988  al  31 d'octubre de 
1993, així com de les fiances  complementàries  derivades  de  la modificació 
del mateix i revisions  i  en  conseqüència  retornar al contractista, prèvia  
presentació de  les  cartes  de  pagament  corresponents,  les  fiances 
definitives de 756.072.- ptes corresponents a l'adjudicació  inicial,  139.679.- 
ptes corresponents a  l'ampliació  dels  serveis  en  les zones dels  polígons  
industrials  Almeda, Famades, Est i Solanes, i 98.235.- ptes corresponents a 
les revisions   de  preus  períodes  novembre   89-octubre   90,  novembre  90- 
octubre 91 i novembre 91- octubre 92  fiances que  constituí  en  el  seu  dia  
en  concepte  de  garantia  d'execució  conforme  del contracte previ  
compliment  dels  requisits   exigits  en  l'article  88  del  Reglament   de 
Contractació de les Corporacions Locals, sense que  s'hagin produït 
reclamacions. 
 
 Segon.-  Donar compte d'aquest acord a  la  propera sessió plenària 
que celebri l'Ajuntament." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 -  Aprovació  de  la revisió  definitiva  de  preus corresponent  al  
període  gener-desembre de  1993,  de  la contracta   de   prestació  dels   
serveis   de   recollida d'escombraries,  neteja viària i clavegueram, adjudicada  
a Compañia  Catalana de Servicios, S.A. i Fomento de Obras  y 
Construcciones, S.A. 
 
 
 "Vista la petició formulada per l'empresa  COMPAÑIA CATALANA 
DE SERVICIOS, S.A. de revisió definitiva de  preus de  la  contracta de 
prestació dels  serveis  de  recollida d'escombraries,  neteja viària i 
clavegueram  corresponents al període gener-desembre de 1993. 
 



 Atès  que el Ple Municipal d'1 de desembre de  1993 va  aprovar  els  
coeficients de revisió  a  compte  de  la liquidació definitiva per l'any 1993, 
fixant-los en 1'31178 per la recollida d'escombraries domiciliaries, 1'37174  
per la neteja viària i 1'35513 per la neteja de clavegueram. 
 
 Vistos   així  mateix  els  informes   emesos   pel Departament  de 
Serveis, i la Secretaria i  la  Intervenció Municipals,  en relació a la proposta de 
revisió  de  preus formulada per l'Empresa. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta  
Comissió de Govern, en virtut de les delegacions acordades   per  aquest  
Ajuntament,  en  sessió   plenària celebrada  el  dia 30 de juliol de 1991, el  
Ponent  de  la Comissió  de  Règim  Interior i Governació,  proposa  a  la 
Comissióde Govern l'adopció del següent 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la revisió definitiva  de  preus corresponent  al  
període  gener-desembre de  1993,  de  la contracta   de   prestació  dels   
serveis   de   recollida d'escombraries,  neteja  viària i  clavegueram,  
adjudicada conjunta i solidariament a Compañia Catalana de  Servicios, S.A.  i  
Fomento  de  Obras  y  Construcciones,  S.A.,   en l'actualitat  Fomento de 
Construcciones y Contratas,  S.A., per  un  import  total de 3.152.215.- ptes.  
de  les  quals 1.866.329.-   ptes.  ho  són  en  concepte   de   recollida 
d'escombraries,  972.561.-  ptes.  en  concepte  de  neteja viària   i   313.325.-
ptes  en  concepte   de   neteja   de Clavegueram,  havent  de certificarse en  
conseqüència  les esmentades  quantitats  a  favor  de  l'adjudicatària  dels 
serveis. 
 
 Segon.-  Donar compte al Ple de  l'Ajuntament  dels acords que 
antecedeixen". 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 -  Subscriure  amb  la Diputació  de  Barcelona  un Conveni   de  
col.laboració  pels  projectes  i   programes culturals a desenvolupar durant 
l'any 1994. 
 
 
 "Vist el text del Conveni a subscriure amb la Diputació  de 
Barcelona pels projectes i programes culturals  a desenvolupar  per  
l'Ajuntament de  Cornellà  durant  l'any 1.994. 



 
 El Tinent d'Alcalde de Cultura, Esports i Relacions Ciutadanes,  
proposa a la Comissió de Govern l'adopció  del següent  

 
A C O R D 

 
 Primer.-  Subscriure amb la Diputació de  Barcelona un  Conveni  
de col.laboració pels  projectes  i  programes  culturals  a  desenvolupar  per  
l'Ajuntament  de  Cornellà  durant  l'any  1.994 i pel que la  Diputació  de  
Barcelona  subvencionarà  amb la quantitat de SET MILIONS  CINC-CENTES 
MIL PESSETES (7.500.000). 
 
 Segon.-   Facultar  al   senyor   Alcalde-President d'aquest   
Ajuntament,  José  Montilla  Aguilera,   perquè, assistit   del  Vicesecretari  del  
mateix,  senyor   Manel Monfort, procedeixi a la formalització dels presents 
ajuts.  
 
 Tercer.-  Donar  compte  del present  acord  en  la propera sessió 
plenària que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  Conveni  de col.laboració amb 
el servei de Salut Pública i Consum de la Diputació  de Barcelona, per a la 
realització del  Programa d'Avaluació de la Salubritat dels Llocs Públics. 
 
 
 "Atès que el Servei de Salut Pùblica i Consum de la Diputació de 
Barcelona, dins les competències de cooperació municipal  en l'àmbit de la 
salut pùblica, ha  elaborat  un Programa  i  Bases Tècniques d'Avaluació de  la  
Salubritat dels  Llocs  Públics a desenvolupar en el municipis  de  la província  
de Barcelona que tenen laboratori  municipal,  i amb  el qual es pretén 
conèixer la situació  de  salubritat dels llocs pùblics i establir uns criteris 
avaluadors de la salubritat,  per tal d'acordar les mesures correctores  més 
adients  per a les situacions de salubritat no correctes  i defectuoses. 
 
 Atès  que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat  en virtut de les 
competències que li atribueix la Llei  7/1985 Reguladora de les Bases de 
Règim Local, la Llei General  de Sanitat i la Llei 15/1990 d'Ordenació 
Sanitària a Catalunya està interessat a acollir-se a la realització de l'esmentat 
programa de salubritat en el seu municipi. 
 



 Per tot això, aquesta Regidora Delegada de  Sanitat i  Serveis  
Socials  proposa a la  Comissiò  de  Govern  de l'Ajuntament l'adopció dels 
seguents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre el Servei de Salut Pública i Consum  de la  Diputació  de Barcelona i 
l'Ajuntament de  Cornellà  de Llobregat per a la realització del Programa 
d'Avaluació  de la Salubritat dels Llocs Públics en el nostre municipi,  el text 
del qual s'acompanya com a annex al present acord. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura com a annex al 
present acord. 
 
 Tercer.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm. Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió  de Ple 
que se celebri als efectes previstos  en  el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'Acord Plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  Conveni  de col.laboració  amb 
la Fundació Ecomediterrània, en  relació amb l'activitat de les Jornades "El 
Medi Ambient en el  Pla del Delta del Llobregat". 
 
 
 "Vista  la documentació presentada per la  Fundació 
Ecomediterrània. 
 
 I per tal de regularitzar la forma i els  compromisos  mutuus  que  
adquireixen l'Ajuntament  de  Cornellà  i  l'esmentada  entitat, dins d'un marc 
establert,  mitjançant la concertació. 
 
 En   virtut   d'aquestes   consideracions   aquesta Alcaldia  proposa  
a la Comissió de Govern  l'adopció  dels següents  
 



A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i la  Fundació Ecomediterrània. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura  en el seu text. 
 
 Tercer.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm. Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 Quart.-  Donar  compte  del present  acord  al  Ple municipal  per a 
la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal   
d'IC,  senyor  Ignasi  Riera  i  Gassiot,   per preguntar si aquesta Fundació és 
la que presideix el senyor Rafael  Madueño, contestant sobre això el  senyor  
Alcalde, José  Montilla  Aguilera, que no, ja que  la  presideix  el senyor Joan 
Manel Serrat, encara que el senyor Madueño n'és membre.   
 
 Tot  seguit  se  sotmet a votació la  moció,  i  és ratificada per 
unanimitat dels assistents.  
 
 
 
 
        3.-  Donar compte i , si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 - Decret núm. 3.354/94 de data 28 de juliol. 
 
 
 "Vista  la  Resolució dictada el dia 18  de  juliol últim,  pel  
Conseller de Comerç, Consum i  Turisme  de  la Generalitat de Catalunya, 
declarant la inadmissibilitat del recurs  ordinari  interposat per aquest  
Ajuntament  contra l'acord de la Comissió Territorial d'Equipaments 
Comercials de Barcelona de 13 de maig d'enguany, pel qual es va emetre 
informe negatiu en l'expedient U-06/94 (B/U-04), relatiu al projecte de 
modificació del Pla Parcial Camp de  l'Empedrat d'aquest   terme  municipal,  
per  considerar  que  no   és procedent  entrar  en el fons de l'assumpte  al  
tractar-se d'un acte de tràmit no susceptible d'impugnació autònoma. 
 
 Atès que amb data 1 de juny d'enguany, es va emetre informe  



jurídic per la Secretària General de  l'Ajuntament sobre  la  conformitat  o  
disconformitat  a  dret  de   la resolució  recorreguda, en el que es posa de  
manifest  que aquesta  no  és conforme amb l'Ordenament  Jurídic,  i  que 
contra  la  desestimació  del  recurs  ordinari  interposat queda expedita la via 
jurisdiccional. 
 
 Atès que l'article 28 de la Llei de la  Jurisdicció Contenciosa  
Administrativa, legitima a  aquest  Ajuntament per a interposar el 
corresponent recurs, com a  perjudicada en  els  seus  interessos  pel  
contingut  de   l'esmentada resolució. 
 
 Atès  que  l'òrgan competent per a  conèixer  sobre aquest tipus de 
recurs és el Tribunal Superior de  Justícia de  Catalunya,  ja que en 
conformitat amb  el  que  disposa l'article  74  de la Llei Orgànica del Poder  
Judicial,  la competència  per     a     conèixer     els      recursos contencioso-
administratius que es formulin contra els actes i disposicions administratives 
del Consell de Govern de  la Comunitat   Autònoma,  del  seu  President  i   
dels   seus Consellers,   correspon   a   la   Sala   del    Contenciós 
Administratiu   del  Tribunal  Superior  de   Justícia   de Catalunya. 
 
 Atès  que  segons  l'article 21.1.i),  de  la  Llei 7/1985,  de  2 d'abril, 
Reguladora de les  Bases  de  Règim Local,  aquesta  Alcaldia  és competent  
per  a  l'exercici d'aquest tipus d'accions en casos d'urgència. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l'informe núm. 25/94,  emès per 
la Secretària General d'aquest  Ajuntament el  dia  1 de juny d'enguany, i 
atesa  la  urgència  davant l'inici  del període vacacional en el qual no  es  
celebren sessions plenàries. 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Interposar recurs contenciós administratiu contra la 
Resolució dictada pel Conseller de Comerç, Consum i  Turisme  de la 
Generalitat de Catalunya, en data  18  de juliol d'enguany, declarant la 
inadmissibilitat del  recurs ordinari interposat per aquest Ajuntament contra 
l'acord de la   Comissió  Territorial  d'Equipaments   Comercials   de Barcelona 
de 13 de maig d'enguany. 
 
 Segon.-  Comunicar amb caràcter previ al  Conseller  de Comerç, 
Consum i Turisme de la Generalitat de Catalunya, la interposició del present 
recurs als efectes previstos en l'article  110.3  de la Llei 30/92, de 26 de  
novembre,  de Règim  Jurídic  de  les  Administracions  Públiques  i  del 
Procediment Administratiu Comú. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 



Orgànica del Poder Judicial, designat  com a  lletrades d'aquest Ajuntament en 
l'esmentat recurs a  la senyora  Carmen Alonso Higuera, Secretària General, i 
a  la senyora Laura Pérez Gálvez, Tècnic d'Administració General, assumint  la  
primera la direcció lletrada  d'aquest  i  la segona la representació. 
 
 Quart.-  Donar  compte del present  Decret  al  Ple  d'aquest  
Ajuntament en la primera sessió que  se  celebri, pel seu coneixement i 
efectes." 
 
 
 Després  d'una explicació del senyor Alcalde,  José Montilla 
Aguilera, sobre el contingut d'aquest decret, pren la  paraula  el Regidor del 
Grup Municipal de  CiU,  senyor Antoni Recort i García, per preguntar sobre 
què versava  el recurs  que  va presentar l'Ajuntament,  manifestant  sobre  
això  el  senyor Alcalde, que era un recurs  en  contra  de l'informe  
desfavorable emès per la Comissió  d'Equipaments Comercials  en relació amb 
la modificació del  Pla  Parcial del  Camp  de  l'Empedrat, i explicant  a  
continuació  els  motius que s'alegaven a l'informe i els fonaments en què es  
basa el recurs. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC,  senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per manifestar que com sigui que el 
seu grup no estava  d'acord amb  la  modificació del Pla Parcial que ha  donat  
lloc  a aquest informe, no està d'acord en la seva ratificació. 
 
   
         Després  d'això se sotmet a votació i és  ratificat el decret per 
majoria absoluta dels assistents, amb el  vot en  contra  dels regidors del Grup 
Municipal  d'IC,  senyor Frederic Prieto i Caballé, senyora Adelina Cobos 
Caballero, senyor  Ignasi  Riera  i Gassiot,  i  senyor  Josep  Carles Vallejo  
Calderón,  i  del Grup Municipal  de  CiU,  senyor Antoni  Recort i García i 
senyor Ramón Blanco i  Lorenzo  i  amb  l'abstenció del Grup Municipal del 
PP,  senyor  Amador Rosas Outes. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.373/94 de data 29 de juliol. 
 
 "Vist  que mitjançant Decret de  l'Alcaldia  número 3612/93  de  
data 10 d'octubre de 1993 s'han  suprimit  dos llocs de treball de Monitors 
Esportius, com a  conseqüència de  deixar-se  de prestar part del  servei  de  
manteniment esportiu a les Escoles Públiques de Cornellà de  Llobregat, donat  
que aquesta competència és assumida gradualment  per la Generalitat de 
Catalunya. 
 



 Atès,  que en virtut de l'esmentada  resolució,  el funcionari  de  
carrera  senyor Antoni  Pros  Grau  va  ser adscrit  en  comissió  de serveis al  
lloc  de  treball  de Subaltern,  sense  cap  merma de  les  seves  retribucions, 
d'acord  amb el que preveu l'article 111 del Reglament  del Personal al Servei 
de les Entitats Locals. 
 
 Atès que en l'actualitat en la relació de llocs  de treball  i  en la 
Plantilla d'aquesta Corporació  tan  sols resta vacant un lloc de treball de 
Subaltern, el qual  està enquadrat dins de l'Escala d'Administració General. 
 
 Atès el que disposa l'article 111 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals. 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació, fent 
ús de les atribucions que li confereix  el Decret  de  l'Alcaldia 1999/91, de 19 
de juny,  formula  al funcionari de carrera senyor Antonio Pros Grau, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Traslladar definitivament al funcionari de carrera  senyor  
Antoni Pros Grau, al lloc  de  treball  de Subaltern  a  fi  de  què  ocupi  la  
plaça  de   Subaltern d'Administració  General, amb efecte del dia u  d'agost  
de 1994. 
 
 Segon.- Respectar a l'esmentat funcionari, a  títol personal,  els 
drets inherents a la categoria  professional de Tècnic Auxiliar, el que fa 
referència a les retribucions bàsiques i complement de destí. 
 
 Tercer.- Fixar-li el complement de productivitat en l'import 
establert amb caràcter general. 
 
 Quart.-  Suprimir  de  les  seves  retribucions  el complement  
personal  transitori, com  a  conseqüència  del canvi  de lloc de treball, d'acord 
amb el que es preveu  en la  disposició transitòria quarta del Reial Decret  
861/86, de 25 d'abril. 
 
 Cinquè.-  Donar compte al Ple en la propera  sessió que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.374/94 de data 29 de juliol. 
 



 "Vist  que mitjançant Decret de  l'Alcaldia  número 3612/93  de  
data 10 d'octubre de 1993 s'han  suprimit  dos llocs de treball de Monitors 
Esportius, com a  conseqüència de  deixar-se  de prestar part del  servei  de  
manteniment esportiu a les Escoles Públiques de Cornellà de  Llobregat, donat  
que aquesta competència és assumida gradualment  per la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 Atès,  que en virtut de l'esmentada  resolució,  el funcionari  de  
carrera  senyor Adrià Rodó  Bellve  va  ser adscrit  en  comissió  de serveis al  
lloc  de  treball  de Subaltern,  sense  cap  merma de  les  seves  retribucions, 
d'acord  amb el que preveu l'article 111 del Reglament  del Personal al Servei 
de les Entitats Locals. 
 
 Atès que en l'actualitat en la relació de llocs  de treball  i  en la 
Plantilla d'aquesta Corporació  tan  sols resta vacant un lloc de treball de 
Subaltern, el qual  està enquadrat dins de l'Escala d'Administració General. 
 
 Atès el que disposa l'article 111 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals. 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació, fent 
ús de les atribucions que li confereix  el Decret  de  l'Alcaldia 1999/91, de 19 
de juny,  formula  al funcionari de carrera senyor Adrià Rodó Bellve, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Traslladar definitivament al funcionari de carrera  senyor  
Adrià Rodó Bellve, al lloc de  treball  de Subaltern  a  fi  de què ocupi la  plaça  
de  Sublatern  de l'Escala  d'Administració  General, amb efectes del  dia  u 
d'agost de 1994. 
 
 Segon.- Respectar a l'esmentat funcionari, a  titol personal,  els 
drets inherents a la categoria  professional de Tècnic Auxiliar, el que fa 
referència a les retribucions bàsiques i complement de destí. 
 
 Tercer.- Fixar-li el complement de productivitat en l'import 
establert amb caràcter general. 
 
 Quart.-  Suprimir  de  les  seves  retribucions  el complement  
personal  transitori, com  a  conseqüència  del canvi  de lloc de treball, d'acord 
amb el que es preveu  en la  disposició transitòria quarta del Reial Decret  
861/86, de 25 d'abril. 
 
 Cinquè.-  Donar compte al Ple en la propera  sessió que se celebri." 
 



 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Decret núm. 3.439/94 de data 3 d'agost. 
 
         "Vistes les sol.licituts formulades pel senyor José María   Solé  
Esquirol  en  representació  de   l'Agrupació Temporal   de  Empresas  Pedro  
Solé,S.A,;   Cofralín,S.A.; Friba,S.A.;   Luis   Suñér,S.A. i Helados   
Royner,S.A., adjudicatària  de la concessió de l'ús privatiu de  la  via pública  
per la instal.lació i explotació de 15 quioscs  de gelats,  en  les que sol.licita el  
canvi  d'ubicació  dels quioscs  núm.  14   situat  a la  Rambla  Anselmo  Clavé  
a l'Avinguda  de Sant Ildefons núm. 10-12 i el quiosc núm.  4 situat a la Plaça 
de Catalunya a l'Avinguda de la República Argentina núm. 19. 
 
          Vist  l'informe de l'Arquitecte  Técnic  d'aquest Ajuntament,  segons el 
qual les dimensions del  quiosc  del que  es sol.licita el canvi d'ubicació a 
l'Avinguda  de  la República Argentina, 19  té unes dimensions superiors a les 
establertas  amb caràcter general en el Plec de  Condicions de la concessió. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos al  respecte pel  Departament 
d'Urbanisme i Serveis i el d'Activitats  i Ordenances, aquesta Alcaldía, en ús 
de les atribucions  que li  confereix l'article 21.1) de la Llei 7/85 de 2  d'abril 
Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.-  Autoritzar  el canvi del quiosc  núm.  14  sol.licitat   pel   
senyor  José  Mª   Solé   Esquirol   en representació  de  l'Agrupació Temporal 
de  Empresas  Pedro Solé,S.A.;  Cofralin, S.A.; Friba,S.A.; Luis Suñer,S.A.;  i 
Helados Royne, S.A. que passarà a ubicar-se a l'Avinguda de Sant Ildefons 10-
12 en lloc de la Rambla Anselm Clavé. 
 
 Segon.- Autoritzar així mateix al concessionari  la instal.lació  del  
quiosc de venda  núm. 4, emplaçat  a  la  Plaça de Catalunya, amb unes 
dimensions de 3,40 m. de llarg  per 2,20 m. d'amplària, havent  en 
conseqüència i per quant les  dimensions  proposades superen   les  
establertes  amb caràcter  general en el Plec de Condicions per la resta  de  
quioscos,  d'incrementar-se el cànon anual de la  concessió en 68.449,- ptes. 
pel  que passa a ser per aquest any  1994 i  respecte de  l'esmentat quiosc  de 
147.124,-  ptes,  una vegada  actualitzat el seu import de conformitat als  
índex de Preus al Consum, segons allò que estableix l'article  14 del Plec  de 
Condicions de la concessió. 
 



 Tercer.-  Donar  compte del present  Decret  en  la primera   sessió  
plenària  que  celebri  per  a  la   seva ratificació." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el Decret, i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.597/94 de data 18 d'agost. 
 
 "Vista  la  sol.licitud de l'empresa  FCC  Y  MEDIO AMBIENTE,  
SOCIEDAD ANONIMA d'abonament de les  diferències produïdes  des d'el mes 
de octubre de 1993 fins el  mes  de gener  de  1994 en concepte de diferència  
entre  el  cànon facturat i el cànon actualitzat corresponent a la contracta de  
prestació  del servei de neteja  d'escoles  i  edificis municipals  pel que fà 
referència als centres  CAPIP,  EAP, Oficina  Mercat  San  Ildefons,  Esplai  
Centre  i  Oficina veterinari,  Centre d'Estimulació precoç, Centre  d'Higiene 
Mental i Biblioteca J.S. Papasseit. 
 
 Vist  que  la Comissió de Govern de data de  23  de febrer  de  1994 
va acordar aprovar els coeficients  Kt  de revissió de preus a aplicar en el 
període comprès entre l'1 d'abril de 1993 i 31 de gener de 1994 així com  
l'abonament a FCC Y MEDIO AMBIENTE, SOCIEDAD ANONIMA de la 
quantitat de 7.131.629.- ptes en concepte de revisió definitiva de preus com   
a  conseqüència  de  l'aplicació   dels   coeficients esmentats  durant el període 
abril 93-setembre  93  restant pendent  l'abonament  de les  certificacions  de  
revisions corresponents al període octubre 93-gener de 1994. 
 
 Vistos   els  informes  emesos  al  respecte   pels Departaments  de  
Serveis,   Contractació-Patrimoni  i   la Intervenció Municipal. 
 
 En el dia d'avui i en ús de les atribucions que  em confereix l'article 
21.1.i de la Llei 7/1985 de 2  d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local i 
donant execució  a l'esmentat  acord  de la Comissió de Govern de data  23  de 
febrer de 1994, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.-   Aprovar   l'abonament  a  FCC   Y   MEDIO  AMBIENTE, 
SOCIEDAD ANONIMA adjudicatària de la contracta de  neteja d'escoles i 
edificis públics abans GENERAL DE  OBRAS  Y   SERVICIOS,   SOCIEDAD  
ANONIMA  de  la   quantitat   de  3.387.543.- ptes, de les quals corresponen 
2.889.959.- ptes  a  la  contracta  inicial,  -12.773.-  ptes  a  la   piscina  
Millars,  133.734.- ptes al C.P. San Miquel, 84.756.-  ptes  al  C.P. Dolors 



Almeda, 176.166.- ptes  als centres  CAPIP, EAP, Oficina Mercat Sant Ildefons, 
Esplai Centre i  Oficina veterinari  i  115.701.-  ptes  als  centres  
d'Estimulació precoç,  d'Higiene mental i Biblioteca J. S.  Papasseit  en 
concepte de revisió definitiva de preus, com a conseqüència de  l'aplicació dels 
coeficients, aprovats per la  Comissió de  Govern en sessió celebrada el 23 de 
febrer de 1994  als imports certificats durant el període compres entre el  mes 
d'octubre de 1993 i el mes de gener de 1994. 
 
 Segon.- Donar compte d'aquesta Resolució al Ple  de l'Ajuntament 
en la propera sessió que se celebri." 
 
 
        Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Decret núm. 3.621/94 de data 19 d'agost. 
 
 "Vista   la  resolució  de  la   Direcció   General d'Administració  
Local,  de  data 26  de  juliol  de  1994, referent  al nomenament del Sr. 
GUILLEM CANSADO  I  TARRES, funcionari   d'Administració  local  amb   
habilitació   de caràcter  estatal,  per ocupar provisionalment el  lloc  de treball  
de  Tresoreria  de  l'Ajuntament  de  Cornellà  de Llobregat. 
 
 En ús de les atribucions que em confereix l'article 21-G de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.-  Restar  assabentat del  contingut  de  la resolució  
esmentada  en  la part  expositiva  del  present decret en la qual es nomena 
provisionalment, per ocupar  el lloc  de treball de Tresoreria de l'Ajuntament 
de  Cornellà de  Llobregat,  al Sr. GUILLEM CANSADO  TARRES,  funcionari 
d'Administració local amb habilitació de caràcter  estatal, de la subescala de 
Interventor-Tresoreria. 
 
 Segon.-  Donar compte en la propera sessió  que  se celebri  del  
contingut  de la  present  resolució  al  Ple Municipal pel seu coneixement." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.627/94 de data 22 d'agost 



 
        "Vist  l'expedient  de modificació de  crèdit  núm. 1/94, aprovat per 
Decret de l'Alcaldia núm. 648/94 de  data 14  de  febrer  de 1.994, 
corresponent a  la  generació  de crèdit  amb motiu de la subvenció concedida 
per  l'INEM  de 61.550.055.-ptes.,  pel projecte "Escola Taller  Palau  Can 
Mercader". 
 
       Vist  que l'INEM imposa que a partir del dia 28  de juliol  de  1.994,  
aquest projecte el  realitzi  el  propi Ajuntament de Cornellà i no l'empresa 
municipal PRECSA, que el venia realitzant fins ara. 
 
       Atès que l'Ajuntament de Cornellà ja ha efectuat el pagament total 
del projecte a favor de l'empresa  municipal PRECSA. 
 
       Atès  que  el  cost total del projecte  que  ha  de  abonar  
l'Ajuntament  de Cornellà, en  concepte  de  costos salarials d'alumnes és de 
7.853.756.-ptes., desglossats  en 7.083.474.-ptes.   de  retribucions  i  
770.282.-ptes.   de Seguretat Social. 
 
      Vist l'informe de la Intervenció municipal. 
 
     L'Alcalde-President,  de conformitat amb l'art.  21 de  la Llei 7/85, 
de Bases de Règim Local i 105 de la  Llei 30/92,  de  26  de  novembre,  de  
Règim  Jurídic  de   les Administracions  Públiques i del Procediment  
Administratiu Comú, 
 

HE RESOLT 
 
      Primer.- Aprovar la rectificació de l'expedient  de modificació  de  
crèdit núm. 1/94, aprovat  per  Decret  de l'Alcaldia  núm. 648/94 de data 14 
de febrer de 1.994,  que després  de les operacions fetes a posteriori, queda de  
la següent manera: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 PARTIDA         DESCRIPCIO                 CONSIGNACIO           ALTES         BAIXES              CONSIGNACIO 
                                                      ACTUAL                                            DEFINITIVA 
 
 
74.800.44002   PRECSA/INEM-Plans ocup.   89.590.055             --           7.853.756                  81.736.299 
 21.322.13100   Personal lab.eventual/ 
                          Promoció económica                            0        7.083.474             --                       7.083.474 
21.314.1600001  Quotes Seguretat Social    318.505.776           770.282             --                   319.276.058 
                                                                                            ----------------------------------- 
                                            TOTAL .......................        7.853.756    7.853.756 
                                                      --------------------------------------------------------------- 
 
 
      Segon.-  Aprovar  el reintegrament  que ha  de  fer l'empresa    



municipal    PRECSA,    per    l'import de 7.853.756.-ptes.  com a cost del 
projecte a partir del  dia 28 de juliol d'enguany, a abonar per l'Ajuntament. 
 
      Tercer.-  Aquest Decret haurà de ser ratificat  pel proper Ple que se 
celebri." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el Decret, i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.670/94 de data 29 d'agost 
 
 "Vista   la  proposta  d'assignació  de  la   tasca complementària  de 
"Revisió del Pla Especial  de  protecció del Patrimoni Artístic i Arquitectònic 
municipal i treballs complementaris",  al funcionari de carrera  Joan  
Fernández Trabal,  que ocupa el lloc de treball d'Arxiver  Municipal, formulada 
pel Ponent de l'Area Règim Interior i Governació, així com l'informe emés pel 
del Departament de Personal. 
 
 Atés,  el que preveuen els articles 312 i  170  del Reglament  del 
Personal al Servei de les  Entitats  Locals, així  com l'article 93 2 de la Llei 
7/1985 de 2  d'abril  i l'article 39 i ss de la Normativa de Retribucions 
d'aquesta Corporació. 
 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les  atribucions que li 
confereix l'article 21 de la Llei 7/1985  de 2'abril, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.-  Asignar  al funcionari  de  carrera  Joan Fernández  
Trabal, la tasca complementària de "Revisió  del Pla  Especial  de  protecció  
del  Patrimoni  Artístic    i Arquitectònic  Municipal  i treballs  
complementaris",  que hauran de ser realitzats fora de la seva jornada de 
treball habitual, a partir del dia 1 de setembre de 1994. 
 
 Segon.-  Establir a l'esmentat funcionari a  partir de   la  data  
d'asignació  de  la  funció   complementària assenyalada  i  fins la seva  
finalització,  un  complement especific-tram  delegació, per un import total  
mensual  de 28.280 pessetes.  
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució  al  
Ple Municipal, en la primera sessió  que  se celebri, per la seva ratificació." 



 
 
  Tot  seguit se sotmet a votació el Decret, i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.812/94 de data 16 de setembre 
 
 "Vist    l'informe   de   la    Direcció    General d'Administració Local 
de 2 de setembre de 1.994 en  relació a diverses anomalies existents a les 
Bases específiques per a   la  provisió  del  lloc  de  treball  de  Tresorer   de 
l'Ajuntament,  aprovades pel Ple Municipal de 28 de  juliol proppassat. 
 
 Atès que les modificacions proposades s'adapten  al Reial  Decret 
1732/94 de 29 de juliol, posterior a la  data d'aprovació de les bases, que 
regirà el concurs de la plaça de Tresorer per imperatiu del propi Reial Decret. 
 
 Atès que per raons d'urgència cal aprovar  aquestes modificacions  
de  les Bases per Decret de  l'Alcaldia,  el qual serà posteriorment ratificat pel 
Ple de l'Ajuntament. 
 Atès, que per poder participar en el concurs  ordinari i únic de 
l'exercici 1994 que establexi la  disposició transitoria  segona  del Reial Decret 
1732/1944, de  19  de juliol, s'ha de remetre a la Comunitat Autònoma la  
corresponent convocatòria pública. 
 
 En    ús   de   les   atribucions    que    aquesta Alcaldia-Presidència 
té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.-  Aprovar la convocatòria per  la  provisió definitiva  del  lloc  
de  treball  de  TRESORER  d'aquesta Corporació,  classificada  com  
INTERVENCIO-TRESSORERIA  de clase  primera,  que es regirà per les  Bases  
aprovades  a l'efecte,  i que té establert el complement  de  destinació nivell   
30   i   el   complement   específic   anyal    de 3.255.924.-pessetes,  a l'any 
1994, d'acord amb el  Catàleg de Llocs de treball aprovat pel Ple Municipal. 
 
 Segon.-  Introduir  diverses  modificacions  a  les  Bases 
específiques per a la provisió del lloc de treball de Tresorer, aprovades pel Ple 
de l'Ajuntament de 28 de juliol de 1.994, d'acord amb les prescripcions de 
l'informe de  la Direcció General d'Administració Local de 2 de setembre  de 
1.994. Aquestes modificacions són les següents: 
 
A)  Supressió  de  l'últim paràgraf de  la  base  quarta  i substitució pel 



següent: 
 
"La valoració individual de mèrits s'obtindrà de la suma de les  puntuacions 
derivades del barem de mèrits  específics, el barem de mèrits autonòmic i el 
barem de mèrits generals. Els mèrits de determinació autonòmica seran els 
relacionats amb  el coneixment de les especialitats  de  l'organització territorial  
i de la normativa autonòmica, d'acord  amb  el que determini al respecte la 
Generalitat de Catalunya." 
 
B)  La  composició  del Tribunal que  figurava  a  la  base Tercera resta 
modificada en els termes següents: 
 
President.- L'Alcalde-President de la Corporació o  Regidor en qui delegui. 
 
Vocals.- El Tinent d'Alcalde de Règim Interior i Governació o Regidor en qui 
delegui. 
 L'Interventor de la Corporació, que té la  condició d'habilitat de 
caràcter nacional d'igual categoria al  lloc de treball convocat. 
 
 La  Secretària  de la Corporació, que  té  condició d'habilitada de 
caràcter nacional d'igual categoria al lloc de treball convocat. 
 
 Un representant nomenat a proposta de la  Comunitat Autonòmica. 
 
Secretari.- La de la Corporació." 
 
C) La referència continguda en la propia base tercera a  la resolució dels 
empats se substitueix per la següent: 
 
"TEXT:  2.  En  cas d'empat en la valoració  de  mèrits  de diferents aspirants a 
la mateixa plaça, el tribunal  donarà prioritat  a la proposta d'adjudicació a 
aquell que  hagués obtingut  més  puntuació per mèrits específics. En  cas  de 
mantenir-se   l'empat,  a  favor  de  qui  en   mèrits   de determinació  
autonòmica  tingui  més  alta  puntuació.  De persistir-hi, a favor de qui en 
mèrits generals tingui  més puntuació  en els apartats a), b), c), d) i e), per  
aquest ordre, de l'article 15.1 del Reial Decret 1732/1994, de  29 de juliol. En 
última instància l'empat es resoldrà en  base a l'ordre de prelació en el procés 
selectiu." 
 
 Tercer.-  Donar  compte  del present  Decret  a  la  propera  sessió  
de  Ple  que tingui lloc  per  a  la  seva ratificació." 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el Decret, i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 



 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 4.- Donar possessió del càrrec de Regidora d'aquest Ajuntament 
a la senyora Ana Rosa Sevillano Palma. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
  "Vista  la  credencial de Regidor expedida  per  la Junta  Electoral  
Central  a favor de la senyora  Ana  Rosa Sevillano   Palma,   inclosa  en  la  
llista   del   Partit d'Iniciativa per Catalunya  en les Eleccions Locals que van 
tenir lloc el dia 26 de maig de 1991. 
 
 Atès que en la sessió plenària celebrada el  dia 26 de  maig  
d'enguany,  es  va  adoptar  l'acord  de   restar assabentats de la renúncia 
voluntària a la seva condició de  Regidor,   efectuada  pel  senyor  Miquel  
Martí  i   Solé, declarant vacant el seu càrrec de Regidor Municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el  que   disposa 
l'article 108.6 de la Llei  Orgànica  del  Règim  Electoral  General, proposa al 
Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Donar  possessió del càrrec  de  Regidora d'aquest 
Ajuntament, a la senyora ANA ROSA SEVILLANO PALMA,   a  la vista  de 
l'esmentada credencial, prèvia   prestació,  per  part  de  la  interessada,   del  
jurament  o   promesa  d'aquest,  en   conformitat amb la fòrmula  establerta  
per l'article 1 del Reial Decret 707/1979, de 5 d'abril. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord al Govern  Civil   de Barcelona   
i a la Junta Electoral Central, als  efectes escaients." 
 
 
 Tot  seguit la senyora Secretària  General,  Carmen Alonso Higuera, 
procedeix a la lectura de la fórmula que  a continuació s'expressa: 
 
 "Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de Regidora de l'Ajuntament  de  Cornellà 
de Llobregat, amb  lleialtat  al Rei, i respectar i fer respectar la Constitució i 
l'Estatut d'Autonomia de Catalunya?" 
 



 Contestant a continuació la Regidora: 
 
 "Sí, ho prometo". 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a donar-li la benvinguda. 
 
 
       Després d'això, se sotmet a votació la Moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 5.- Aprovació definitiva de la permuta de part  del subsòl dels 
terrenys de propietat municipal que formen part de  la finca anomenada 
"Pla de Lamaro" pel sòl de la  finca anomenada "Can Moritz" propietat de 
SOMAPSA. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient instruït en execució de  l'acord plenari  del  passat  
23  de  desembre  per  a  procedir  a l'alienació,  mitjançant permuta, de part 
del subsòl  d'uns terrenys  de  propietat municipal situats en  la  cantonada 
dels carrers Salvador Allende i Avinguda de Sant  Ildefons, que  formen  part  
de la finca  anomenada  Pla  de  Lamaro, integrada per les finques registrals 
números 650 i  40.178, pel  sòl de la finca anomenada "Can Moritz",  propietat  
de l'Empresa  SOMAPSA  situada  al  carrer  Mossèn  Andreu   i inscrita  al  
Registre de la Propietat de  l'Hospitalet  de LLobregat amb el número 30. 
 
 Vist l'informe de l'Arquitecte Municipal de data  1 de setembre de 
1994, del que resulta que la superfície dels terrenys de  propietat municipal, 
és de 3.234,29 m2 i no de 3.100  m2  como  erròniament  es  va  consignar  a  
l'acord d'iniciació de l'expedient.  
 
 Vist  així  mateix  l' informe  emès  pel  Director General 
d'Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya del que resulta no hi ha inconvenient  legal  perquè es dugui a  



terme  la  permuta, l'expedient  d'iniciació  de  la  qual  es  va  acordar   a 
l'esmentada sessió plenària de 23 de desembre de 1993. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  definitivament  la  permuta  del subsòl dels 
terrenys de  propietat municipal de 3.234,29 m2 de superfície situats a la 
cantonada dels carrers  Salvador Allende  i  Avinguda de Sant Ildefons, que es  
descriuen  a continuació,  pel  sòl  dels terrenys  de  3.402,64  m2  de 
superfície,  propietat  de la Societat  Municipal  SOMAPSA, situats  al carrer 
Mossèn Andreu, ambos  d'aquesta  ciutat, que així mateix es descriuen a 
continuació: 
 
 Finca A.- TERRENYS MUNICIPALS:  
 
 Porció  de terreny de 3.234,29 m2 de superfície  de forma irregular 
que afronta: pel Nord amb finca número  650 de  la que ha de segregar-se, 
Sud carrer Salvador  Allende; Est, Escola Bressol "La Baldufa" i interblocs Flor 
de Nit i Oest  resta de les finques registrals números 650 i  40.178 de les que 
ha de segregar-se. 
 
 Aquests terrenys formen part de la finca  anomenada "Pla  de 
Lamaro", formada per les dues  registrals  números 650  i 40.178, de 
cadasquna de les quals ha de  segregar-se la següent porció de terreny: 
 
 De la registral 650 : 
 
 Porció de terreny de 1.309,05 m2 de superfície  que afronta: Nord, 
amb finca de la qual se segrega i Sud i  Est part de finca 40.178 que serà 
objecte de segregació;  Oest, resta de finca 650. 
 
 De la registral 40.178: 
 
 Porció de terreny de 1.925.24 m2 de superfície  que afronta:  Nord, 
amb part de finca 650 que serà  objecte  de segregació;  Sud,  carrer  Salvador  
Allende;  Est,  Escola Bressol  "La  Baldufa" i interblocs Flor de  Nit;  i  Oest, 
porció de la finca 650 objecte de segregació i resta de  la finca de la que se 
segrega. 
 
 Posteriorment a la segregació, hauran  d'agrupar-se les  porcions 
descrites per formar la finca de 3.234,29  m2 objecte  de  permuta,  descrita 
amb  anterioritat  sota  la lletra A. 



 
 L'esmentada  finca  està valorada  en  69.650.000,- ptes.  segons  
informe de l'Arquitecte  Municipal,  Cap  de l'Area d'Urbanisme i Serveis. 
 
 Finca B PROPIETAT DE LA SOCIETAT MUNICIPAL SOMAPSA 
 
 Porció  de terreny en Cornellà de Llobregat, en  el lloc   conegut  per  
la  Gavarra,  d'extensió   superficial 3.402,64  metres  quadrats, equivalents  a  
90.061,80  pams quadrats.  Limita  al  Nord amb Vicente  Rius  o  els  seus 
successors;  per l'Oest, amb N. Roca d'Esplugues, pel  Sud, amb  el  carrer 
Doctor Ferran, i per l'Est  amb  el  carrer Mossèn Andreu, sobre el terreny del 
qual es troba construït un  magatzem de forma rectangular d'extensió  899,8  
metres quadrats  que limita en 40,90 metres amb el  carrer  Mossèn Andreu  i  
té  una profunditat de 22 metres,  així  com  un cobert  amb  forma  de  
trapeci  d'extensió  62,70   metres quadrats,  que  limita  amb el  referit  carrer  
de  Mossèn Andreu,  en  línia  de 4,85 metres amb  el  magatzen  abans 
esmentat;  en  línia  de 22 metres i  pel  límit  Nord  amb Vicente Rius o els 
seus succesors i per Ponent amb el propi solar de la finca. 
 
 Inscrita   al   Registre   de   la   Propietat   de l'Hospitalet  de 
Llobregat al tom i llibre 456,  foli  158, finca 30. 
 
 La  finca  descrita està valorada  en  44.650.000,- ptes,  segons  
informe de l'Arquitecte  Municipal,  Cap  de l'Area d'Urbanisme i Serveis. 
 
 Segon.-  Anotar la permuta a l'Inventari  Municipal de  Béns a 
l'efecte de la seva actualització,  d'acord  amb l'article  102 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens  Locals, un cop formalitzada la mateixa. 
 
 Tercer.- Les despeses originades com a conseqüència de  la 
formalització  en escriptura pública de  la  permuta acordada seran repartides 
per parts iguals entre les  parts contractants. 
 
 Malgrat  això,  cada  part  contractant   assumirà, respecte  de  la 
finca de la seva propietat,  les  despeses notarials, registrals i fiscals resultants 
d'operacions que sigui  necessari fer amb caràcter previ a la  formalització de 
la permuta. 
 
 Quart.-   Facultar  el  senyor  Alcalde  en   Josep Montilla  Aguilera,  
per  a la firma  de  quants  documents siguin   necessaris  per  a  l'execució  
dels  acords   que antecedeixen." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 



Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 6.-  Declarar  l'inadmissibilitat   del  recurs  de reposició 
interposat per la senyora Agustina Sánchez Gil  i Restaurante Palou, S.A. 
contra l'acord plenari  d'aprovació del  Plec  de Condicions regulador de 
l'adjudicació  de  17 botigues exteriors al Mercat Municipal de Sant 
Ildefons. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el recurs de reposició formulat el dia 13  de maig  de  1994,  
per  la senyora  Agustina  Sánchez  Gil  i Restaurante  Palou,S.A. en qualitat 
de concessionaris  dels llocs  de  venda  números  25,  26, 27  i  64,  65  i  
280, respectivament,  destinats  a  la  activitat  de  bar,   en l'interior  del 
Mercat Municipal de Sant  Ildefons,  contra l'acord plenari de data 31 de gener 
de 1994 que va  aprovar els  Plecs  de Condicions per a regir l'adjudicació  de  
la concessió administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de  17  botigues  
exteriors i un bar també exterior  al  Mercat Municipal de Sant Ildefons. 
 
 Resultant  que el mateix es basa fonamentalment  en l'agravi 
comparatiu que suposa destinar una botiga exterior a  l'activitat  específica  de  
bar,  quant  en  la   resta d'activitats   que  també  són  objecte  de   subhasta   
no s'inclouen aquelles que ja existeixen en el Mercat i en  la  vulneració  del 
principi inspirador de  tota  Administració que és el de qué les disposicions 
que emanen d'aquesta  han de   beneficiar  als  seus  administrats,   sense   
produir perjudici   innecesari  per  cap  d'ells,  manifestant   al respecte, que la 
concessió de 2 botigues per l'activitat de bar  no  beneficia al conjunt dels 
administrats ja  que  el servei   es  trova  cobert,  tant  en  l'interior  com   en 
l'exterior  més  pròxim al Mercat, entre d'altres  pel  Bar Sevilla,   Bar  Atenea,  
i  Bar  Teo  i  pel  contrari   es perjudiquen  en  gran manera als bars  ubicats  
dintre  del Mercat, amb la conseqüència de l'agravi comparatiu, exposat al   
motiu  primer,  respecte  de  les  altres   activitats establertes a l'interior del 
Mercat i per una altre part es priva   de  la  possibilitat  de  què   aquestes   
botigues destinades a bar puguin ofertar-se per una activitat que no es trovi 
establerta en l'entorn més pròxim al Mercat, de la qual cosa conclou 
l'esmentat escrit, es deriva una actuació arbitrària per part d'aquesta 
Administració. 
 
 Resultant que en el tràmit d'exposició pública  del Plec  de  



Condicions  els ara  recurrents  varen  presentar escrit  d'al.legacions basat en 
els mateixos motius en  què basen  el recurs de reposició de 13 de maig i que  
s'acaben d'exposar,  el qual va ser desestimat per acord plenari  de data  24  
de  març, i segons es  fonamenta  en  els  atesos d'aquell   acord   als  que  cal   
remetres   expressament,  declarant,  així  mateix,  procedent   la  continuïtat  
del procediment iniciat per la concessió administrativa de  les botigues. 
 
 Resultant   que   les  consideracions   que   varen determinar la 
desestimació de les al.legacions  presentades varen ser: 
 
 1.-  La plena potestat i capacitat dels ens  locals de constituir, 
organitzar, modificar i suprimir els serveis de llur competència . 
 
 2.-  La  potestat  dels ens  locals  de  regulación integral  del  servei 
públic,  mitjançant  l'aprovació  del Reglament   que  contempli  la  seva  
prestació  d'acord   a criteris que la Administració hagi estimat oportú aprovar. 
 
 3.-   Seguiment   del  procediment   establert   al Reglament per 
adjudicar les botigues, respectant les  seves disposicions  i  considerant 
respecte  de  les  proporcions mínimes  i màximes de cada activitat, que la 
finalitat  del Reglament  és  la  de fixar els mínims  de  cada  activitat perquè  
es  puguin  atendre les  necessitats  bàsiques  del públic,  i no els màxims, 
entrant en joc a partir  d'aquest moment,   que   no  abans,  la   
discrecionalitat   de   la Administració  a  la vista de la  demanda  existent,  
previ estudi de mercat. 
 
 4.-  La fixació d'activitats d'acord a la  llei  de l'oferta  i la demanda, 
l'extensa superfície del  mercat  i l'elevat  número de parades -292-, fa 
necessari  considerar que  en  cap  cas el destí a bar de 2 botigues  de  les  19 
exteriors,  sense  entrar  en la  discusió  dels  possibles perjudicis  als  bars 
que es troven fora  del  recinte  del mercat,  que res tenien a veure en el 
present  cas,  puguin suposar també cap perjudici pels titulars d'altres  
parades com  al.leguen  els  recurrents,  donat  que  l'oferta   ve motivada   per  
les  exigències  de  la  demanda,  que   en conseqüència es beneficiarà amb la 
proposta. 
 
 5.-  En  conclusió,  la  potestat   d'organització, actuació ajustada a 
la norma per part de l'Administració  i motius  d'oportunitat contrastats, que 
no  d'arbitrarietat, varen fer necessari desestimar les al.legacions formulades. 
 
 Resultant  que així mateix els ara  recurrents,  en data  17-3-94, 
varen interposar també recurs  de  reposició contra l'esmentat acord plenari de 
31 de gener no va  poder ser admès per quant l'acord del 31 de gener no era 
un  acte definitiu,  sinó un acte de tràmit que no determinava,  per tant,  
l'impossibilitat  de  continuar  el  procediment  ni produia  indefensió. 



 
 Resultant   que  el  dia  28-3-94  va  tenir   lloc l'apertura  de  les 
ofertes presentades davant la  Mesa  de Contractació i l'adjudicació provisional 
de les botigues la qual va ser confirmada en acord plenari de data 28-4-94. 
 
 Resultant   que  l'esmentat   acord   d'adjudicació definitiva de les 
botigues va ser notificat als  recurrents en  data 23-6-94 sense que contra el  
mateix  interposessin cap tipus de recurs en el termini legal establert. 
 
 Atès que el recurs de reposició de data 13-5-94   a part  de  què pel 
que respecta al seu fons  hauria  de  ser desestimat  pels  motius  ja  exposats 
i  a  part  de,  què resultaria  extemporani  en cas de ser  procedent  la  seva 
interposició,  per quant l'acord impugnat és de data 31  de gener  de 1994, no 
es pot admetre pels mateixos motius  que ja  s'assenyalaven  a l'acord plenari  
de 24  de  març,  de tractar-se,    l'acte   d'aprovació   del   Plec    objecte 
d'impugnació  de 31 de gener de 1994, d'un acte  de  tràmit contra el que no 
cap l'interposició de cap tipus de  recurs i tenint en compte, a mès a mès, que 
es  firme i  consentit l'acord  plenari  de  data  28-4-94  que  va  resoldre   la 
adjudicació   de   les  botigues  exteriors,  per   la   no interposició  de  cap 
tipus de recurs en el  termini  legal establert. 
 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Declarar l'inadmissibilitat del recurs  de reposició  de  data 
13 de maig de 1994, interposat  per  la senyora  Agustina  Sánchez  Gil  y  
Restaurante  Palou,S.A. contra l'acord plenari  de 31-1-94 d'aprovació dels 
Plec de Condicions   que  varen  regir  l'adjudicció  pels   motius exposats en 
els atesos d'aquest acord. 
 
 Segon.-  Declarar la fermesa en via  administrativa de  l'acord  
plenari  de  data  28-4-94  que  va   resoldre l'adjudicció de les botigues 
exteriors del Mercat Municipal de Sant Ildefons." 
 
 
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut  del   punt  feta  
pel  President-Delegat  de  la   Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim  
Interior  i  Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el  
Portaveu  del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i  Caballé, per  
manifestar que el seu grup, ja al seu dia, va dir  que no  entenia que 
s'instal.lés un nou bar, quan  l'Ajuntament tenia plena llibertat per a 
organitzar els usos, per  això, encara   que  jurídicament  procedeixi   
l'inadmissibilitat d'aquest recurs, el seu grup, al estar d'acord amb el  fons del 



mateix, s'abstindrà de votar. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que la destinació de  les botigues  va se decidida 
prèvia discussió amb  l'Associació del Mercat, ja que l'Ajuntament no tenia 
especial interès. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor 
Antoni Recort i García, per manifestar  que, en  la mesura en què les botigues 
són exteriors, també  els d'afora tenen alguna cosa a dir, manifestant sobre 
això  el President-Delegat  de la Comissió Informativa de l'Area  de Règim 
Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que  el  recurs està 
posat per titulars de les  parades  de l'interior del mercat. 
 
 Així mateix, el senyor Balmón manifesta tot seguit, que  l'Equip  de 
Govern comparteix la  línia  de  pensament assenyalada  pel  senyor Prieto, 
però matisa  que  els  qui recurreixen són els titulars del bar de dins del 
mercat,  i no  els titulars dels bars del carrer, i a més a  més,  amb caràcter 
previ a la definició dels usos, aquest tema va ser discutit amb l'Associació del 
mercat.   
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és  aprovat  per  
majoria  absoluta  dels  assistents,  amb l'abstenció  dels regidors del Grup 
Municipal d'IC,  senyor Frederic Prieto i Caballé, senyora Adelina Cobos 
Caballero,  senyor  Ignasi  Riera  i Gassiot,  i  senyor  Josep  Carles Vallejo 
Calderón. 
 
 
 
 
 7.-  Adjudicació  del contracte  de  prestació  del servei  de  
vigilància privada al Parc de  Can  Mercader  i Mercats Municipals. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist    l'expedient   instruït   per    adjudicar, mitjançant   concurs,  
la  prestació  dels   serveis,    de vigilància privada, mitjançant empreses  
d'aquest caràcter, per  atendre la vigilància del Parc  de Can Mercader i  els 
Mercats Municipals. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han  presentat  
proposicions  les empreses:  TRONIC  MACIA, S.A.; ITS SEGURIDAD, S.A.;  
SECONVI, COMPAÑIA DE SEGURIDAD, S.A.;   i  GRUPO  ESPECIAL,  S.L.,  



les  quals,  en  l'Acte d'Obertura de Pliques celebrat el 9 d'Agost de 1994, 
davant la  Mesa de Contractació convocada als efectes,  varen  ser declarades  
admeses i prèvia subsanació, per les  societats ITS SEGURIDAD, S.A., 
SECONVI, COMPAÑIA DE SEGURIDAD, S.A.;i GRUPO ESPECIAL, S.L.,  en el 
termini atorgat, dels defectes materials observats en la documentació aportada 
per  pendre part  en  el  concurs,  varen  ser  trameses  als   serveis 
municipals  competents a fi de què informessin d'acord  amb els  criteris  que 
varen regir la  licitació,   definits  a l'article 10 del Plec de Condicions aprovat. 
 
 Vist  l'informe  emès  al respecte pel  Cap  de  la Guardia Urbana 
del que resulta que l'oferta mès avantatjosa per aquest Ajuntament, d'acord 
amb els criteris esmentats a l'article  10 del Plec de Condicions, és la  
formulada  per SECONVI,  COMPAÑIA  DE  SEGURIDAD, S.A., la  qual  té  
alta experiència   genèrica  en  la  prestació  de  serveis   de vigilància en 
establiments destinats a la venda  d'abastos; avala  la  seva experiència 
específica en la  prestació  de serveis  anàlegs als ofertats en Administracions  
Públiques Locals en els darrers quatre anys; oferta una bona qualitat tècnica  
del servei, amb la possibilitat  d'utilització  de gossos   adestrats  i  
específicament  ofereix  un   servei d'inspecció  propi,  al marge dels vigilants 
en  labors  de vigilància; respecte dels mitjans amb que compte, materials o  
personals, dins la seva organització per a la  prestació dels  serveis,  acredita  
específicament  la  possessió  de mitjans  de  locomoció propis formats per 
vehicles  4  x  4  tipus   Lanrover  i  Nissan  Patrol,  així   com   vehicles 
industrials    tipus   turisme   equipats   amb    elements d'il.luminació  
especial  de  tipus  halogens,   farmaciola complerta per a l'atenció de primers 
auxilis, dos extintors per   a   focs   elèctrics   i   convencional,    llanterna 
autorrecargable  amb  hac halogen  modificable  i  emissora mòbil amb 
freqüència ajustada al seu propi centre d'atenció permanent;   respecte   de  la  
seva   solvència   tècnica, documenta,  de manera amplia, els sistemes de 
selecció  del seu personal i concreta la formació rebuda per cadasqun del  seu  
vigilants,  per  la  qual  cosa  essent  el  servei  a contractar basat 
predominanment  en el control i vigilància d'espais en els que sota cap 
concepte hauran d'utilitzar-se armes,  la solvència tècnica de la vigilància es 
centra  en les  actituds i aptituds del personal de vigilància  en  el 
desenvolupament  de  les  seves  funcions  i  per  tant  la formació i l'accent 
que es doni a aquesta per les  empreses licitants,  és factor determinant del 
nivell  de  solvència tècnica  d'aquestes;   a  més  a  més  l'empresa   
SECONVI, COMPAÑIA DE SEGURIDAD, S.A., té la seva delegació i central de 
comunicacions en el propi municipi de Cornellà, la  qual cosa garantitza en 
principi la cobertura ininterrompuda  de les  comunicacions i una major 
rapidesa en els relleus  del personal  en  cas  d'incidència i finalment  si  bé  
no  és l'oferta  més econòmica s'ha valorat tècnicament per  sobre de  les  més  
econòmiques  TRONIC  MACIA,  S.A.,  i   GRUPO ESPECIAL,  S.L., per quant, 
respecte a  l'oferta  formulada per TRONIC MACIA, S.A., si bé acredita 
experiència genèrica  i  específica  en  la  prestació  de  serveis  anàlegs  als 



ofertats,  i  essent  ajustada al  Plec  de  Condicions  la qualitat  tècnica  de  
l'oferta,  segons  la   documentació aportada,  no ofereix cap servei d'inspecció 
propi, ni  els mitjans  materials específics que ofereix SECONVI  als  que s'ha  
fet esmena amb anterioritat; la seva  exposició  dels sistemes  de selecció del 
personal es menys explícita,   no acredita disposar ni de delegació ni central 
de comunicació a  Cornellà i finalment la seva solvència  tècnica,  segons 
consta  a aquest Ajuntament per diversa  informació  rebuda mitjançant  la 
Guardia Urbana de Cornellà en relació  a  la prestació  del mateix servei del 
qual va ser TRONIC  MACIA, S.A. adjudicatari, durant el període de l'1 d'abril 
de 1993 al  31  de setembre de 1994, resulta en els  últims  mesos,  
qüestionable. 
 
 Pel  que respecte a l'empresa  GRUPO  ESPECIAL,S.L. l'oferta  de la 
qual es la segona econòmicament més  baixa, cal  fer constar que si bé 
acredita experiència genèrica  i específica en la prestació de serveis anàlegs als 
ofertats, i essent ajustada al Plec la qualitat tècnica de  l'oferta, no   ofereix  la  
possibilitat   d'utilització  de   gossos ensinistrats,  ni servei de inspecció propi 
al  marge  dels  vigilants  en  labor de vigilància; no ofereix  tampoc  els  
mitjans materials específics que ofereix Seconvi relatius a la   possessió   de  
mitjans  de   locomoció   propis-vehicles Lanrover,  Nissan  i industrials ,  
farmaciola,  extintors, llanterna  autorrecargable  amb hac halògen  
modificable  i emisora  mòvil  amb  freqüència ajustada  al  propi  centre 
d'atenció  permanent; documenta de forma menys extensa  que Seconvi  els  
sistemes de selecció de personal  i  formació dels  vigilants  i  no acredita  
disposar  de  delegacio  i central de comunicació en el propi municipi de 
Cornellà. 
 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l' adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Adjudicar a l'Empresa SECONVI, COMPAÑIA DE 
SEGURIDAD,  S.A.  el contracte de prestació,  sense  armes, dels  serveis  de 
vigilància privada,  mitjançant  empreses d'aquest  caràcter, per atendre la 
vigilància del  Parc  de Can  Mercader i els Mercats Municipals, per  un  
pressupost total  de 17.916.891,- ptes. amb estricta subjecció  a  les 
condicions  aprovades en sessió plenària de 26 de  maig  de 1994 i a la seva 
oferta, pel període d'un any, a comptar de l'u d'octubre de 1994. 
 
 Segon.-  Fixar  la fiança definitiva que  haurà  de satisfer  el  
contractista,  de  conformitat  al  Plec   de Condicions,  en la quantitat de 
716.676,- ptes,  que  haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal, en el 
termini de 10 dies  a  comptar del següent a la recepció  de  la  present 
notificació  transcorreguts  els quals sense  que  ho  hagi efectuat restarà 



sense efecte l'adjudicació, de conformitat amb  allò  que  preveu  l'article  46.3  
del  Reglament  de Contractació de les Corporacions Locals. 
 
 Tercer.-  Facultar  al  senyor  Alcalde  en   Josep Montilla  Aguilera,  
per  a la firma  de  quants  documents públics  i privats fossin necessaris per 
a l'execució  dels acords que antecedeixen. 
 
 Quart.- Notificar aquests acords a les empreses que han  pres  part  
a  la licitació, i  que  es  relacionen  a continuació,   les   quals  podran  retirar   
la   garantía provisional  d'import de 400.000,- ptes, constituïda  a  la 
Tresoreria  Municipal  per  prendre  part  en  el   concurs convocat per 
l'adjudicació del servei: 
 
 - TRONIC MACIA, S.A. 
   - ITS SEGURIDAD, S.A. 
    - GRUPO ESPECIAL, S.L."  
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del   punt  feta  
pel  President-Delegat  de  la   Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim  
Interior  i  Governació, senyor  Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el  
regidor del Grup Municipal de CiU, senyor Ramón Blanco Lorenzo, per 
manifestar que l'altre dia a la Comissió Informativa li van dir que l'empresa a 
la qual es proposa adjudicar el  servei era  de  Cornellà, per la qual cosa va 
manifestar  la  seva conformitat,  i ara resulta que es tracta d'una empresa  de 
Madrid,  que a més a més no ha prestat serveis a  cap  lloc significatiu,   per  
la  qual  cosa  considera  que   sense conèixer-la  no  creu  que  se li  hagi  de  
donar  aquesta confiança. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar  que  el seu grup votarà en  
contra,  perquè  no comparteix  l'opció de donar aquesta vigilància a  empreses 
privades,  ja  que  en general no  tenen  garanties  legals suficients  per a 
exercir la vigilància en una via  pública com és el Parc de Can Mercader. 
Aquestes empreses, continua manifestant el senyor Prieto, estan proliferant 
massa i  al seu  parer no ofereixen cap garantia, per la qual  cosa  el  seu grup 
votarà en contra. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que   votarà   a  favor  de  la  
proposta   perquè   valora positivament  el servei que fan aquestes empreses i  
a  més suposa  un benefici econòmic per la ciutat,  manifestant  a continuació   
que  encara  que  l'oferta   presentada   per l'empresa  que actualment està 
realitzant el servei és  més econòmica, considera que no se li ha de donar 
l'adjudicació perquè  ha  desmerescut  durant l'execució  del  servei  la 



confiança de l'Ajuntament. 
 
 Finalment  pren la paraula el President-Delegat  de  la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per recordar que quan es va triar aquesta opció era en funció 
també del cost econòmic,  ja  que utilitzant la vigilància de  la  guàrdia urbana  
sortia  molt més car. Al seu  entendre  recórrer  a aquesta  fórmula  no  genera  
cap  dificultat  legal.  Així mateix,  el  senyor  Balmón i pel que fa  referència  a  
la intervenció  del regidor de CiU, senyor  Blanco,  assenyala que,  amb 
independència que l'empresa sigui de Madrid o  de Barcelona,  l'Ajuntament  
si  té  referències  del  treball realitzat  per  l'empresa  que  es  proposa;  
explicant   a continuació  alguns  dels  Centres  als  quals  ha  prestat serveis.  
Així   mateix  el  senyor  Balmón  considera  que aquesta fórmula beneficiarà a 
la ciutat, i assenyala que  a més a més el plec de condicions té mecanismes 
per  corregir qualsevol desviació.   
  
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en  contra  dels regidors de CiU, 
senyors Antoni  Recort  i Garcia i Ramón Blanco Lorenzo i dels regidors d'IC,  
senyor Frederic Prieto i Caballé, senyora Adelina Cobos Caballero, senyor 
Ignasi Riera i Gassior, senyor Josep Carles  Vallejo Calderón i senyora Ana 
Rosa Sevillano Palma. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 8.- Aprovació del Compte General del Pressupost  de l'any   
1993,  integrat  pel  de  la  propia  Entitat,   els Organismes   Autònoms   
Administratius   i   les   Empreses Municipals. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist   el   Compte  General   del   Pressupost   de l'Ajuntament  de 
1993, elaborat de conformitat amb  el  que disposen  les  Regles  408  a  433  
de  la  Instrucció   de Comptabilitat  per  a l'Administració Local,  aprovada  
per Ordre de 17 de juliol de 1990. 
 
 Atès  que la Comissió Especial de Comptes,  reunida el  dia  23 de 
juny de 1994 va informar  favorablement  els  esmentats comptes. 



 
 Atès  que  l'informe  de la  Comissió  de  Comptes, juntament amb 
els Comptes esmentats i els seus justificants han  estat exposats al públic 
durant 15 dies i 8  dies  més als efectes de què els interessats poguessin 
presentar  els reparaments  i observacions que creguessin convenients,  no   
havent-se presentat cap reclamació. 
 
 L'Alcaldia-Presidència,  de conformitat amb el  que estableix l'art. 
193 de la Llei 39/1988, Reguladora de  les Hisendes Locals, proposa al Ple 
l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar el Compte General del  Pressupost per  a  1993, 
integrat pel de la propia Entitat,  els  dels Organismes  Autònoms  
Administratius:  Institut   Municipal d'Educació,  Institut Municipal de 
Promoció Urbanística  de Cornellà, Institut Municipal d'Esports, Patronat  
Municipal de  Ràdio  Cornellà  i  els  de  les  empreses  municipals: 
EMDUCSA, SOMAPSA i PRECSA. 
 
 Segon.-  Rendir  a  la Sindicatura  de  Comptes  de Catalunya,  el  
Compte General, de conformitat  amb  l'art. 193.5 de la Llei 39/1988." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera,  se sotmet  a votació el dictamen, i és 
aprovat per  unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 9.-  Aprovació  de la modificació  de  crèdit  núm. 38/94 del 
Pressupost de l'Ajuntament, mitjançant  suplement de crèdit finançat 
amb baixes per anul.lació de crèdits. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  petició de Modificació  de  Crèdit  del Departament 
d'Urbanisme i Serveis amb data 6 de setembre de 1994,  fonamentada  en la 
necessitat de  cobrir  una  major despesa en els contractes de prestació de 
serveis, així com  
per  fer  front  al  manteniment  d'edificis  municipals  i reparacions en la via 
pública. 



 
 Atès  el que estableixen els articles 160 i 161  de la  Llei  39/1988,  
de 28 de desembre,  Reguladora  de  les  Hisendes  Locals  i  l'art. 40 del  R.D.  
500/1990,  de  20 d'abril. 
 
 Vist l'informe de l'Interventor General. 
 
 L'Alcaldia-Presidència,  de conformitat amb el  que estableix  l'art.  
160.2  de la Llei  39/1988,  del  28  de desembre, Reguladora de les Hisendes 
Locals, proposa al Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  núm.  
38/94, mitjançant  transferència  de  crèdit, segons el detall següent: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
                     Consignació        Consignació 
Partida  Descripció             Inicial        Alta            Baixa     Final          
 
51.432.2260501 DESPESES DIVERSES/URBANISME      200.000     200.000                             400.000 
52.422.22700   NETEJA CENTRES                              262.200.000     650.000                      262.850.000 
52.431.21309   REPARACIO EXTINTORS                  2.500.000                     1.990.800           509.200 
52.431.22711   CPS/EXTINTORS                                   500.000                495.000               5.000 
52.431.22713   CPS/MANTENIMENT PARALLAMPS       273.400          273.400            0 
52.441.22714 CPS/CLAVEGUERAM  20.992.727              990.800            20.001.927 
52.442.22700 CPS/NETEJA VIARIA 123.500.000   1.000.000          124.500.000 
52.442.22719 CPS/RECOLLIDA ESCOMBRERIES      170.300.00                         1.900.000     172.200.000 
53.431.21200 CONSER.I REPAR.EDIFICIS              15.000.000  1.400.000        16.400.000 
53.431.21206 INDICENCIES EDIFICIS               4.500.000                        1.000.000        3.500.000 
53.431.2200001 MATERIAL OFICINA                 500.000      100.000            600.000 
53.431.2210801 PRODUCTES NETEJA              2.717.000      100.000         2.817.000 
53.432.21000 CONSERVACIO JARDINERIA              9.000.000      500.000         9.500.000 
53.432.21001 NETEJA AIGUES PLUVIALS                679.200                             675.000              4.200 
53.432.22725 CPS/TRACTAMENT FITOSANITAR       1.901.028                 584.028       1.317.000 
53.432.22736 CPS/MANTENIMENT MOBILIAR          3.000.000                           1.453.500       1.546.500 
53.434.62303 UTILLATJE MANTENIMENT            1.383.000              1.000.000          383.000 
53.442.22721 CPS/ABOCADORS                             627.000                 625.000              2.000 
53.511.21000 REP. VIA PUBLICA                        17.000.000   3.737.528      20.737.528 
53.511.21301 DANYS A BENS MUNICIPALS            2.000.000                 500.000       1.500.000 
 
     TOTAL    9.587.528 9.587.528 
 
 
 Segon.- Exposar al públic  el present acord en  els termes  
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de  28 de desembre, Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 



 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 10.- Aprovació inicial de la modificació de  crèdit núm. 2/94 
del Pressupost de l'IMPUC. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist   l'acord  del  Consell  d'Administració   de l'I.M.P.U.C., de 21 
de setembre de 1994. 
 
 Atès  el  que estableix l'article 158  de  la  Llei 39/88,  reguladora  
de les Hisendes Locals,  així  com  els articles 35, 36, 37 i 38 del R.D. 500/90, 
de 20 d'abril. 
 
 Atès  l'informe  de l'Interventor,  el  sotasignant proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-   Aprovar  inicialment la  modificació  de crèdit  núm.  
2/94  del Pressupost de  1994  de  l'Institut Municipal  de Promoció 
Urbanística de  Cornellà  mitjançant transferència  de crèdit entre partides, 
segons  el  detall següent: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
Partida                  Concepte                     Consignació              Altes          Baixes            Consignació 
                                                                     Inicial                                                                    Final    
 
94 01 432 22608    Despeses funcionament      1.260.000             500.000              ---                  1.760.000 
94 01 432 22000    Despeses oficina                 1.785.000                   ----           500.000             1.285.000 
94 01 422 6320100  Reforma col.legis             25.000.000             524.641              ---               25.524.641 
94 01 422 6320101  Escoles Bressol                 5.000.000                   ----           524.641            4.475.359 
94 01 432 6320102  Reforma edif.mpals.        15.000.000        18.000.000              ---               33.000.000 
                         Reforma Masia Can Trabal     ---                 7.200.000             ---                 7.200.000 
94 01 511 6010404  Urbanit.C/.V. Llivina      20.000.000                  ----       20.000.000                          0 
94 01 511 6010406  Adeq. zona Millas            15.000.000                  ----        6.800.000             8.200.000 
94 01 432 6230205  Renovacio inst.electr.      10.991.520                  ----        1.753.371             9.238.149 
94 01 432 6230206  Calef. i aire condic.           6.898.071                  ----        1.131.698             5.766.373 



94 01 511 6010301  Semàfors                          1.589.943                  ----        1.589.943                           0 
94 01 452 6320300  Reformes inst. esp.        132.694.685         6.075.012               ---            138.769.697 
                                                                                               32.299.653      32.299.653 
 
 
 Segon.-  Exposar  al públic el  present  acord,  de conformitat amb 
les normes sobre informació, reclamacions i publicitat  que estableixen els 
articles 160.4 de  la  Llei 39/88 i 42.1 del R.D. 500/90.    
 
 Tercer.-   El  present  acord  s'entendrà   aprovat definitivament  si 
en el termini d'exposició pública no  hi haguessin reclamacions."                 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, 
Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
          

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 11.-  Acceptació de les subvencions atorgades  dins del Pla 
d'Obres i Serveis de Catalunya, a l'obra de Dotació d'Infrastructura  de 
l'Avinguda República Argentina, 1a.  i 2a. fases. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  els escrits de la Delegació Territorial  del Govern de la 
Generalitat de Catalunya, de data 8 de  juliol 1994 pels quals es comunica a 
aquest Ajuntament els  acords sobre  el  resultat  del  tràmit  d'informació  
pública   i audiència de la proposta inicial dels programes del  PUOSC, any  
1995, en què hi figura inclosa aquesta Corporació  amb les   actuacions   
següents:   Dotació    d'infraestructura urbanística de l'Avgda. República 
Argentina 1a. Fase i  2a. Fase. 
 
 Vist   el   Decret  302/91,  de   24   de   desembre  d'aprovació del 
Pla Unic d'Obres i Serveis de Catalunya,  i les   seves   bases  d'execució,   les   
quals   requereixen  l'acceptació   de   les   subvencions   atorgades,   regulen  
l'avançament   de   la  contractació  de   les   actuacions atribuides   a   l'any   
1995,   estableixen   que   prèvia autorització  de  la Delegació Territorial del  
Govern,  es  podrà fer ús del procediment de contractació directa de les obres. 



 
 Atesa   la   voluntat   d'aquesta   Corporació   de contractar les dues 
fases del projecte conjuntament, havent  estat  aprovat com a únic i dividit en 
fases a  efectes  de  les  subvencions atorgades i, de conformitat amb  l'article 
275.2  a) de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i  de  Règim  Local  de  
Catalunya, fent  ús  del  procediment  de contractació directa. 
 
 Per l'anteriorment exposat, la Comissió Informativa d'Urbanisme,  
Obres,  Manteniment  i  Serveis,  proposa   a l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Acceptar les subvencions atorgades   dins del  Pla  Unic 
d'Obres i Serveis de Catalunya  1992-1995  a l'obra  titulada "DOTACIO 
D'INFRAESTRUCTURA URBANISTICA  DE L'AVDA.   REPUBLICA ARGENTINA 
1A. I 2A. FASE ", dividit  en fases, les dades econòmiques actualitzades de les 
quals són les següents: 
 
-   DOTACIO   D'INFRAESTRUCTURA   URBANISTICA   DE   L'AVDA. 
REPUBLICA ARGENTINA, 1A. FASE. 
 
 Pressupost total :                         36.495.947.- pts. 
  Aportació Corporació Local:               26.495.947.- pts. 
  Subvenció PUOSC 1995 :                    10.000.000.- pts. 
 
-   DOTACIO  D'INFRAESTRUCTURA   URBANISTICA   DE   L'AVDA. 
REPUBLICA ARGENTINA, 2A. FASE. 
 
  Pressupost total:                          36.495.947.- pts. 
  Aportació Corporació Local:               26.495.947.- pts. 
  Subvenció PUOSC 1995 :                    10.000.000.- pts. 
 
 
 Segon.-  Acceptar  la  normativa  aprovada  per  al 
desenvolupament del Pla. 
 
 Tercer.-  Demanar  a la Delegació  Territorial  del Govern de la 
Generalitat a Barcelona, autorització per  fer ús  del  procediment  de  
contractació  directa  i  per   a l'avançament de la 2a. Fase de l'obra, per tal 
que es pugui adjudicar com a un sol projecte dividit en fases. 
 
 Quart.-  Comunicar el present acord a la  Delegació Territorial del  
Govern de la Generalitat a Barcelona i  al Consell  Comarcal  del Baix 
Llobregat, fent  constar  a  la Generalitat de Catalunya que aquesta Corporació 



disposa, en ferm   dels  terrenys,  servituds,  energia,   concessions, permisos  
i autoritzacions, tant oficials com  particulars, que  són necessaris per la 
normal realització de l'obra,  i es  compromet  a aportar els documents 
acreditatius  de  la seva obtenció. Així mateix, comunicar a l'IMPUC per al  seu 
coneixement i efectes." 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el regidor del Grup 
Municipal del PSC, Carles Navales i Turmos. 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  pren la  paraula  el Portaveu del Grup  
Municipal  d'IC,  senyor Frederic Prieto i Caballé, per sol.licitar que li facilitin 
informació de les subvencions rebudes en el Pla quatriennal del Pla d'Obres i 
Serveis. 
    
 Després d'això  se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 12.-  Aprovació de la normalització de  finques  al carrer Victor 
Pradera. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el conveni urbanístic de data 25 de  setembre de  1993,  
subscrit  pels Srs. Ramón  Beteta  Molina,  Sra. Dolores Mihi Zorrilla i Sra. 
Magdalena Amat Prats  referent a les finques ubicades als nums. 43 i 45 del 
carrer  Victor Pradera. 
 
 
 Atés que en el punt quart s'especifica que s'ha  de procedir a la 
normalització de les esmentades finques,  per tal d'ajustar la seva  
configuració física a les determinacions del Pla General Metropolità. 
 
 Atesos  els  informes  tècnic i  jurídic  emès  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis. 
  
 Vistos els articles 117 i següents del Reglament de Gestió  
Urbanística i concordants, la Comissió  Informativa d'Obres,  Urbanisme,  



Manteniment i Serveis,  proposa  l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.-  APROVAR INICIALMENT, la normalització  de les  finques  
núm.  43  i 45  del  carrer  Victor  Pradera, propietat  dels Srs. Ramón Beteta 
Molina, Mª  Dolores  Mihi Zorrilla i Magdalena Amat Prats. 
 
 Segon.-  SOTMETRE l'acord antecedent  a  informació pública  pel  
termini  de  quinze  dies  hàbils  mitjançant publicació  en el Butlletí Oficial de 
la Província,  en  el tauler  d'Edictes  de  l'Ajuntament i  en  un  dels  diaris 
d'àmbit provincial. 
 
 Tercer.-  CONSIDERA'L APROVAT DEFINITIVAMENT de  no 
formular-se al.legacions al mateix. 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 13.-  Acceptació de la cessió de 312,30 m2.  de  la finca  
ubicada al carrer Victor Pradera, núm. 45  efectuada pels  senyors  
Ramón  Beteta Molina i  María  Dolores  Mihi Zorrilla. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'oferiment efectuat pels Srs. RAMON  BETETA MOLINA I 
DOLORES MIHI ZORRILLA, de cessió de 312,30  m2. de la finca núm. 45 del 
carrer Victor Pradera, qualificats com a xarxa viària. 
 
        Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
         Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentàries concordants, la  Comissió Informativa  



d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
         Primer.-  ACCEPTAR  la cessió de 312,30 m2.  de  la finca  núm.45  
del carrer Victor Pradera inscrita,   en  el Tom i llibre 486 de Cornellà de 
Llobregat, full 197,  finca núm. 328, Inscripció 19ª,  del Registre de la 
Propietat  de l'Hospitalet  de  Llobregat,   efectuada  pels  Srs.  Ramon Beteta 
Molina i Dolores Mihi Zorrilla. 
 
         Segon.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-   DONAR  trasllats  d'aquests   acords   al Departament  de  
Patrimoni i Gestió Tributària als  efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.-  Acceptació  de la cessió de 80,81 m2.  de  la finca  ubicada 
al carrer Victor Pradera, núm. 43  efectuada per la senyora Magdalena 
Amat Prat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'oferiment efectuat per la Sra.   MAGDALENA AMAT  PRATS, 
de cessió de 80,81  m2. de la  finca  núm.  43 del carrer Victor Pradera, 
qualificats com a xarxa viària.          
 
         Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis en sentit favorable. 



 
         Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentàries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
         Primer.-  ACCEPTAR  la cessió de 80,81  m2.  de  la finca núm.43  
del carrer Victor Pradera, inscrites,  en  el Tom i llibre 481 de Cornellà de 
Llobregat, full 138,  finca núm. 873, Inscripció 6a.,  del Registre de la 
Propietat  de l'Hospitalet de Llobregat,  efectuada per la Sra. Magdalena Amat 
Prats. 
 
         Segon.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-   DONAR  trasllats  d'aquests   acords   al Departament  de  
Patrimoni i Gestió Tributària als  efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 15.-  Aprovació inicial del Projecte de  les  obres d'ampliació  de  
la  1a., 2a. fase  del  Projecte  Reformat d'Urbanització del P.P. Can Fatjó. 
 
 Aquest    punt   es   retira   a   indicació    del President-Delegat  de  
la Comissió  Informativa  de  l'Area d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i 
Serveis, senyor  Antonio Martínez Flor, el qual anuncia que es proposarà com 
a  punt d'urgència delegar aquest aspecte a la Comissió de  Govern, previ 
informe de la Comissió Informativa corresponent. 
    



  
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 16.-  Aprovació  inicial de la  modificació  de  la redacció  de  
l'article  37  del  Reglament  regulador   de l'activitat  de  foment  
d'aquest Ajuntament  i  dels  seus Organismes Autònoms. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari  adoptat en  sessió  
celebrada  el dia 26 de setembre  de  1990,  va aprovar   definitivament   el   
Reglament   regulador    de l'activitat  de  foment  d'aquest Ajuntament  i  dels  
seus Organismes Autònoms. 
 
 Atès que en l'esmentat Reglament es regulaven  tres mitjans  de  
foment, la via d'atorgament de  subvencions  o ajuts econòmics, la via 
d'atorgament de subvencions i ajuts no  econòmics  i l'acció concertada,  amb  
règims  jurídics diferents en alguns aspectes. 
 
 Atès que l'article 37 de l'esmentat Reglament,  pel que fa als 
beneficiaris de l'acció concertada, exigeix  que es  tracti  d'Entitats i 
Associacions  sense  finalitat  de lucre, domiciliades en la ciutat de Cornellà de  
Llobregat, que  realitzin activitats d'interés municipal i  es  trobin degudament  
inscrites en el Registre Municipal  d'Entitats, quan així estigui previst per 
norma reglamentària. 
 
 Atès   que   resulta  necessari   procedir   a   la modificació   de  
l'esmentat  precepte,  tota  vegada   que existeixen  nombroses  activitats 
socials  i/o  econòmiques d'interès públic que són realitzades en aquest 
municipi per entitats  que  no tenen radicat el seu domicili  social  en aquest 
per ser d'àmbit internacional, nacional, autonòmic o provincial, i que resulta 
recomanable fomentar per redundar aquestes en benefici d'aquesta població. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el que disposen 
els articles 49 i 70 de la Llei 7/1985,  de 2  d'abril,  Reguladora  de les Bases 
de  Règim  Local,  en concordança  amb  l'article 162 de la Llei  8/1987,  de  
15 d'abril,  Municipal i de Règim Local de Catalunya,  proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 



 Primer.-  Aprovar inicialment la modificació de  la redacció  de  
l'article  37  del  Reglament  regulador   de l'activitat  de  foment  d'aquest 
Ajuntament  i  dels  seus Organismes  Autònoms, el qual quedarà redactat  
literalment en els termes següents: 
 
 
 "Article 37. Procediment i règim jurídic.-  L'acció concertada estarà 
sotmesa al   mateix  procediment i  règim jurídic que  les subvencions o ajuts 
econòmics regulats  en el títol I del present Reglament, sent-li per tant  
d'aplicació els articles 10, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19,  20, 21,  22, 23, 24, 
25 i 26 d'aquest, amb les  precisions  següents: 
 
 -  Les  bases del concert i la  convocatòria  seran aprovades pel Ple 
de l'Ajuntament o per l'òrgan  col.legiat superior dels organismes autònoms. 
 
 - Podran ser beneficiaris d'aquest tipus d'accions, a  més  de  les 
persones  físiques o jurídiques  a  que  fa referència l'article 12 del present 
Reglament, les empreses de  caràcter mercantil i les persones físiques, entitats  
i associacions sense finalitat de lucre que, no estant  domiciliades  en la ciutat 
de Cornellà de Llobregat,  realitzin activitats  d'interès  municipal dins o en 
benefici  de  la Ciutat. 
 
 -  Les bases regularan en cada cas les  obligacions que  assumeixin  
les empreses o particulars,  els  ajuts  o estímuls  que  atorgui l'Administració 
i  els  criteris  de selecció. 
 
 
 - L'incompliment pels particulars dels  compromisos assumits  
determinarà  la  suspensió  de  l'aplicació  dels beneficis establerts i el 
reintegrament, si és el cas, dels ajuts econòmics rebuts. 
 
 - En la documentació impresa regulada per l'article 20  del  present 
Reglament es farà constar,  al  costat  de l'escut de l'Ajuntament, l'expressió 
"amb la  col.laboració de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat." 
 
 Segon.-  Sotmetre  la  modificació  de   l'esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a 
efectes de reclamacions  i suggeriments,  mitjançant  la  inserció  del   
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província,  transcorregut  el  
qual  sense haver-se presentat  cap  reclamació  o suggeriment, s'entendrà 
aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació  de l'esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu  text en el Butelletí Oficial de la 
Província, entrant en  vigència un cop transcorreguts 15 dies a partir de la 



seva total publicació." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la  paraula el Portaveu del Grup 
Municipal del  PP,  senyor Amador  Rosas Outes, per manifestar que en 
principi  estava  d'acord, però posteriorment ha analitzat que s'han  arribat a  
donar subvencions que no han passat pel Ple, com  la  de Bòsnia, i al seu 
parer haurien de passar. 
   
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Recort i García, per  demanar que de les subvencions que 
no passen al Ple, posteriorment  se'n  doni compte, manifestant sobre això  el  
senyor Alcalde,  que  passen a la Comissió de Govern, de  la  qual tots  els 
grups polítics tenen les actes a l'igual que  les dels Instituts, i que a més a més 
si se sol.licita informació no hi ha cap problema en facilitar-la. 
 
 Finalment  pren  la paraula la  senyora  Secretària General, Carmen 
Alonso Higuera, per explicar que encara que es  transcrigui  íntegrament  
l'article  que  es  modifica, l'objecte  de  la modificació és  únicament  facilitar  
que puguin sol.licitar subvencions les entitats que, encara que no tinguin el 
seu domicili a Cornellà, realitzin activitats a favor de la ciutat, manifestant que 
l'òrgan competent per a  donar les subvencions és d'acord amb el que  
s'estableix en  la Llei d'Hisendes Locals i amb independència  del  que diguin  
els reglaments municipals, ja que el  reglament  no decideix aquest aspecte. 
   
 Després  d'això se sotmet el dictamen a votació,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en  contra  del regidor del Grup 
Municipal del  PP,  senyor Amador Rosas Outes. 
 
 
 
         
 17.-  Autoritzar la compatibilitat entre el  càrrec de Conseller 
Delegat de la Societat PRECSA i la seva  activitat privada, a favor del 
senyor Ramon Salabert Parramón. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vista la petició efectuada pel senyor Ramón  Salabert Parramón, 
Conseller Delegat de l'Empresa Municipal  de Promoció Econòmica de 
Cornellà, (PRECSA), segons nomenament efectuat pel Consell d'Administració 
d'aquesta celebrat  el dia 30 de juny d'enguany, en virtut de la qual manifesta 
no compatibilitzar l'activitat per a la qual ha sigut nomenat, amb  altre  càrrec  



o  activitat en  el  sector  públic,  i sol.licita el reconeixement de compatibilitat 
per a  desenvolupar,  per compte pròpia o aliena, altres activitats  de caràcter  
professional  corresponents a la  seva  titulació acadèmica d'Economista en el 
sector privat, que no impedeixen  ni menyscaben l'estricte compliment dels 
deures  inherents al càrrec pel qual ha sigut designat, comprometin  la seva 
imparcialitat i independència, ni siguin destinades  a entitats o particulars 
directament relacionats amb PRECSA. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa  l'article 14 de la Llei 
53/1984, de 26 de desembre,  d'incompatibilitats del personal al servei de 
l'Administració Pública, s'ha emès amb caràcter previ informe al respecte pel 
Director  Gerent de la Societat PRECSA en sentit  favorable,  en particular  
tenint en compte les condicions en què  l'interessat ha manifestat que 
realitzarà les seves activitats  i donat que la designació pel càrrec de Conseller 
Delegat  no ha sigut efectuada en règim de dedicació exclusiva. 
 
 Atès  que  amb  data 27 de  setembre  d'enguany,  a petició  
d'aquesta  Alcaldia, s'ha  emès  l'informe  número 43/94,  per part de la 
Secretària General d'aquest  Ajuntament, en el que es posa de manifest que el 
Ple pot  acordar l'autorització de compatibilitat d'activitats sol.licitada, sempre 
i quan es respectin diverses condicions. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia en ús de les atribucions  que  
legalment  té conferides,  proposa  al  Ple  de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Autoritzar la compatibilitat  d'activitats sol.licitada  pel 
senyor Ramón Salabert Parramón, entre  el seu  càrrec de Conseller Delegat de 
l'Empresa Municipal  de Promoció  Econòmica  de  Cornellà  (PRECSA).  i  
l'exercici d'altres  activitats de caràcter professional en el  sector privat, 
corresponents a la seva titulació acadèmica  d'Economista, amb les condicions 
següents: 
 
-  Que l'exercici de la seva activitat privada  no impideixi ni menyscabi 
l'estricte compliment  dels deures  inherents al càrrec de Conseller  Delegat, 
comprometi la seva  imparcialitat i  independència en l'exercici d'aquest, ni 
vagi destinada a  entitats o particulars directament relacionats amb  la 
Societat PRECSA. 
 
- Que no podrà exercir un segon lloc de treball  o càrrec en el sector públic. 
 
- Que no podrà actuar professionalment en el terme municipal,  ni fora 
d'aquest quan es tracti  d'assumptes  en els que intervingui també per raó  del 



seu càrrec de Conseller Delegat. 
 
- Que no podrà pertanyer a cap Consell  d'Administració u Organ Rector 
d'Empresa o Entitat privada, si  l'activitat d'aquestes està directament  
relacionada  amb  PRECSA, o es tracta  d'empreses  que contracten amb la 
Societat. 
 
-  Que no podrà simultanejar les seves  activitats en un mateix horari. 
 
-  Que no podrà realitzar totes les  activitats  a que  abans  s'ha fet referència 
ni  tal  sols  amb caràcter no remunerat. 
 
-  Que ni ell ni el seu cònjugue, d'acord  amb  el que disposa l'article 9.6 de la 
Llei de Contractes de  l'Estat, en la nova redacció donada a  aquesta per la Llei 
9/1991, de 22 de març, podran  contractar amb PRECSA. 
 
 Segon.-  Notificar  el present  acord  al  Director Gerent  de  
l'Empresa Municipal de  Promoció  Econòmica  de Cornellà, (PRECSA) i al 
senyor Ramon Salabert Parramón, pel seu coneixement i efectes." 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 
 18.-  Disolució  amb efectes de 31 de  desembre  de 1994  de  
l'organisme  autònom  local  denominat  "Institut Municipal de Promoció 
Urbanística de Cornellà de Llobregat" (IMPUC). 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Aquesta  Entitat,  mitjançant  acord  adoptat   en sessió  plenària  
celebrada el dia 10 de maig de  1989,  va aprovar la constitució d'un 
Organisme autònom local denominat  "Institut Municipal de Promoció 
Urbanística de  Cornellà"  (IMPUC),  per a la gestió directa del  servei  públic 
local de l'ordenació, gestió i execució urbanística en  els termes previstos en 
els seus Estatuts reguladors, els quals van  quedar definitivament aprovats de 
forma automàtica  el dia 4 de juliol de 1989. 
 
 Atès que aquest Ajuntament, per raons  d'operativitat i economia, 
entén que resulta necessari, a la vista  de l'experiència dels últims anys, 



procedir a la disolució  de l'esmentat  Organisme,  per  entendre que  la  gestió  
dels serveis que constitueixen la seva finalitat es pot  realitzar  d'una  forma 
més eficaç mitjançant la  gestió  directa d'aquests per part de l'Ajuntament, 
sense necessitat  d'una personalitat jurídica independent. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa  l'article  233 de la Llei 
8/1987, de 15 d'abril, Municipal  i  de Règim Local de Catalunya, aquesta 
Entitat és competent  per a  establir,  i  per tant per a modificar,  el  sistema  
de gestió dels seus serveis, en ús de la seva potestat d'autoorganització. 
 
 Per  tot això, aquesta Alcaldia, vist l'informe  de data  27 de 
setembre, número 44/94, emès per la  Secretària de l'Ajuntament, proposa al 
Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Disoldre, amb efectes del dia 31 de desembre de 1994, 
l'Organisme autònom local denominat  "Institut Municipal  de  Promoció 
Urbanística de  Cornellà"  (IMPUC), establint com a nova forma de gestió del 
servei la prevista en  l'article  85.3.a)  de la Llei 7/1985,  de  2  d'abril, 
Reguladora  de les Bases de Règim Local, consistent  en  la gestió directa per 
part d'aquesta Entitat. 
 
 Aquesta disolució implicarà la disolució automàtica dels seus 
òrgans de govern amb els mateixos efectes. 
 
 Segon.- Iniciar el corresponent expedient de  modificació de 
l'Organigrama municipal, amb l'objecte d'incloure el nou servei en 
l'organització de l'Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Incorporar  a  l'Inventari  de  Béns   de l'Ajuntament,  els  
que figurin en l'Inventari de  Béns  de l'Institut. 
 
 Quart.- Deixar sense efecte a partir del dia 31  de desembre  de  
1994 els acords d'adscripció de  personal  de l'Ajuntament a l'Institut que a 
continuació es  relacionen, incorporant-los  amb els mateixos efectes a  
l'organització municipal. 
 
Nom                          Categoria          Lloc de treball 
 
Arnal Benet, Vicenta         Administratiu     Cap Unit.Adm.IMP 
Donés Carbó, Mª Teresa      Aux. Adm.         Aux. Admn II IMP 
Martínez Montes, Mª Isabel  Aux. Adm.         Aux. Adm. II IMP 
Justícia Garcia, Adoración  Aux. Adm.         Aux. Adm.  I IMP 
Roa López, F.Javier          T.G.M.             Dir. Obra II IMP 



Roig Cunill, Albert          T.G.M.             Dir. Obra  I IMP 
Vicente Sancho, Cristobal   Tècnic Aux.       Delinea.Pro. IMP 
Ruiz Palacios, Jesús         T.G.M.             Enginyer Tec.IMP 
Saura Linares, José          T.A.E.             Arquit.Super.IMP 
 
 
 Cinquè.- Realitzar les operacions comptables necessàries per tal 
d'incorporar a la comptabilitat pressupostària i al patrimoni de l'Ajuntament 
els saldos  pressupostaris  i  no  pressupostaris, així com l'actiu  i  el  passiu 
patrimonial a 31 de desembre de 1994, derivats dels drets i béns i de les 
obligacions dels quals sigui titular l'IMPUC, en  particular  l'eliminació  de  les  
operacions  internes (saldos deutors i creditors entre l'IMPUC i  l'Ajuntament), 
la  conversió de la codificació pressupostària  de  l'IMPUC per   tal   d'integrar-
la  a  la  de  l'Ajuntament   i   la cancel.lació dels comptes corrents que tingui 
oberts  l'IMPUC  amb entitats financeres, així com la  cancel.lació  de les 
bestretes de caixa finxa constituïdes a l'IMPUC.  
 
 Sisè.-  Donar de baixa l'Institut, amb efectes  del dia 31 de 
desembre de 1994,  del cens de l'Impost sobre  el Valor  Afegit (IVA) i del 
Ministeri d'Economia i Hisenda  a efectes de Identificació Fiscal. 
 
 Setè.- Comunicar el present acord als contractistes que  figuren en 
la relació annexa a aquest acord,  fent-lis saber  la subrogació d'aquest 
Ajuntament en  les  relacions jurídiques que l'IMPUC té contretes amb ells. 
 
 Respecte  de  les  relacions  contractuals  que  es formalitzin  per  
l'IMPUC durant el període  comprès  entre l'adopció  del present acord i el 31 
de desembre  de  1994, l'esmentada subrogació haurà de fer-se constar, tant 
en  el Plec  de Condicions particulars, com en  els  corresponents documents 
contractuals. 
 
 Vuitè.- Comunicar el present acord als departaments corresponents 
de les Administracions autonòmica i  central, les quals a efectes estadístics 
tenen censat l'Institut. 
 
 Novè.-  Comunicar   el present acord  a  l'Institut esmentat,   als  
Departaments  de  Personal,   Intervenció, Tresoreria i Contractació i 
Patrimoni d'aquest  Ajuntament, així com  al personal de l'IMPUC afectat, pel 
seu  coneixement, i a efectes que per cadascun dels Departaments  municipals 
competents s'impulsin les activitats previstes en el present acord." 
 
         
       En  primer lloc pren la paraula el senyor  Alcalde, José  Montilla 
Aguilera, per manifestar que l'IMPUC va  ser creat  en  un moment en què 
havia molt volum  d'obres,  per agilitzar els tràmits, per la qual cosa ara que el 



volum és menor, s'ha decidit substituir aquesta fórmula, que de  cap de  les  
maneres restarà eficàcia. A més a  més  seran  els mateixos  funcionaris els 
que realitzin els serveis des  de l'Ajuntament, ja que l'IMPUC no tenia personal 
propi,  sinó adscrit de l'Ajuntament. 
 
 Seguidament pren la pàraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per manifestar que així es complirà el desig de què els 
projectes d'obres de la ciutat passin per la Comissió d'Urbanisme oficialment, 
qüestió que ara es feia de manera oficiosa. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 19.-  Moció  de  l'Alcaldia  referent  als  horaris escolars. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Arran de l'inici de curs escolar, aquest Consistori vol  expressar la 
seva més enèrgica protesta al Departament  d'Ensenyament  de la Generalitat  
de  Catalunya,  amb aquesta moció per:  
 
 El  retard en la publicació de l'Ordre per la  qual s'estableix el 
calendari escolar. Enguany l'ordre ha  arribat als centres docents un cop 
finalitzat el curs escolar. 
 
 La  no publicació, en catorze anys,  del  reglament que regula les 
activitats del migdia, el menjador escolar i les activitats complementàries i/o 
extra-escolars.  
 
 La  precipitada decisió del Departament  d'Ensenyament   
d'autoritzar el canvi de l'horari escolar dels  centres sense comptar amb el 
pacte signat per totes les  organitzacions integrades en el MUCE (Marc Unitari 
de la  comunitat  educativa), amb data del 28 de gener de 1993  i  expressat  
en el document "Per un horari i  jornada  escolar: pedagògicament positius, 
laboralment raonables i socialment satisfactoris",  document que ha estat 
lliurat al  Departament d'Ensenyament. 
 
 El menysteniment dels Consells Escolars  Municipals per  part  del 
Departament d'Ensenyament, sobre tot  en  la consulta  dels  temes que com 



és el cas  del  "calendari  i jornada  escolar"  li són ben propis i sobre els  quals  
ha treballat i reflexionat. El plenari del CEM de Cornellà  hi ha  dedicat  molt 
temps, i la comissió  tècnica  "Horari  i jornada escolar" va treballar a fons 
aquest assumpte tot el curs passat. 
 
 El  traspàs  al  consell escolar de  centre  de  la competència per a  
decidir sobre l'horari. Competència  que el  CEC ha hagut d'exercir sense 
comptar amb una  avaluació previa i aplicar-la precipitadament abans de 
l'inici de les classes. A més a més els sectors no professionals de  
l'ensenyament  que  formen part de la comunitat  educativa  del centre  no  
han pogut disposar del temps de reflexió  i  de consulta que un tema com el 
del canvi d'horari exigeix.  
  
 La  manera com s'ha portat l'assumpte del canvi  de l'horari  escolar 
farà que aquest curs només els  col.legis públics  adoptin el nou horari. 
L'adopció d'un  nou  horari escolar,  exclusiu per als col.legis públics,  
representarà un  element  objectiu més que distanciarà la xarxa  de  les 
escoles públiques de la de les escoles concertades,  finançades ambdues a 
càrrec de l'erari públic. 
 
 El  nombre  insuficient de places de  música  i  la insuficient  
dotació d'especialistes de música per  cobrir-les.  (Només  tres escoles compten  
amb  l'especialista  de música.  Només  quatre  escoles més compten  també  
amb  la plaça, però el lloc de treball corresponent està ocupat per un mestre 
sense l'especialitat i l'alumnat no pot disfrutar de l'educació musical a la qual 
té dret). 
 
 El nombre insuficient de places escolars als instituts de la ciutat. 
(El dilluns 26 de setembre van  comenzar les classes als instituts amb molts 
joves sense haver estat atesa la seva sol.licitud per als cursos de la FP de  
segon grau.  El problema és a 3r i 4t curs de  les  especialitats d'Administratiu 
i de Sanitat. 
 
 Es per aquestes raons suara exposades que el Ple de l'Ajuntament   
insta  el Departament  d'Ensenyament  de  la Generalitat de Catalunya, per tal 
que  
 
 1r - Deixi en suspens el paràgraf 4.1 de l'Ordre de 13 de juny de 
1994, per la qual s'estableix l'horari  escolar (DOGC de 20.06.94) i comuniqui 
als centres escolars  de Cornellà que, atès el poc temps de què s'ha disposat, 
no es pot autoritzar cap canvi en l'horari escolar per enguany. 
 
 2n  -  El  curs 1995-96, sigui  possible  uns  nous horaris escolars 
per als centres educatius, d'acord  amb el document  "Per  un  horari ...." 
elaborat per  el  MUCE,  i comptant també amb la col.laboració dels Consells  



Escolars Municipals.   
 
 Els nous horaris haurien de ser :   
 .  consensuats  per  els diferents  sectors  de  la comunitat 
educativa.    
 . aprovats amb suficient antelació a l'implantació. 
 .  distingir  entre: l'horari del  centre  escolar, l'horari  del 
professorat, l'horari de classe de  l'alumnat (ensenyaments  reglats).  i l'horari 
de  l'alumnat  en  els altres ensenyaments i/o les activitats 
complementàries. 
 
 3r.  Es nomenin professors especialistes en  nombre suficient per a 
ocupar les places corresponents. 
 
 4t.  Es  crei grups de secundària en  nombre  suficients per garantir 
l'escolarització de tota les  sol.licituds dels ciutadans de Cornellà." 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la  moció  feta  
per  la  Regidora-Delegada  d'Ensenyament, senyora  Cristina Gasull Martínez, 
en la qual  resumeix  el seu contingut, pren la paraula el Regidor del Grup  
Municipal  d'IC, senyor Ignasi Riera i Gassiot, el qual,  després d'anunciar  
que el seu grup votarà a favor d'aquesta  moció per considerar-la justa i 
oportuna, s'ofereix a  plantejar-la  davant el Parlament de Catalunya en forma 
de  pregunta. Així  mateix  el senyor Riera manifesta que  formalment  en 
aquesta  moció queden resumides varies mocions, i per  tant proposa el seu 
desglossament en tres mocions, plantejant en cada una d'elles els tres 
problemes diferents que se susciten,  de la mateixa manera que ho farà ell al  
preguntar-lo al Parlament de Catalunya. 
 
 A continuación pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar la  seva  conformitat  amb la 
proposta, que  al  seu  parer inclús és massa escarida, ja que no parla de 
l'interès dels pares  en un tema en què s'ha actuat amb traïdoria, ja  que s'ha  
establert durant el mes de vacances i no s'ha  deixat opinar al col.lectiu més 
afectat com són els pares.  
 
 Així  mateix, el senyor Rosas manifesta que al  seu entendre  s'ha  
perdut  la vocació  pels  mestres,  ja  que aquests  han  d'adaptar-se als 
horaris més  correctes  dels centres  i no els horaris als seus  interessos,  
contestant sobre  això  la  Regidora-Delegada  d'Ensenyament,  senyora 
Cristina  Gasull, que s'ha tingut en compte  l'opinió  dels pares  i de fet es 
parla d'ells quan la moció  es  refereix als sectors afectats. Així mateix la 
senyora Gasull  assenyala que el canvi dels horaris no és per culpa dels 
mestres i que aquests sempre tenen dret a reivindicar millores.  La 



responsabilitat  és del Conseller d'Ensenyament i  del  seu equip,  que és amb 
qui s'ha d'enfrontar  aquest  Ajuntament per  la  seva incapacitat per decidir 
quin  tipus  d'escola volen, i no amb els mestres.  
 
 Pel  que fa referència a l'intervenció  del  senyor Riera,  la  senyora  
Gasull manifesta que és  cert  que  en aquesta moció queden condensades en 
el fons tres mocions, i per tant està d'acord en desglossar-la. 
 
 A  continuació pren de nou la paraula  el  Portaveu del  Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes,  per manifestar que no dubte 
de la professionalitat dels mestres i  assenyalar  que evidentment és el 
Conseller  qui  té  la culpa, però també s'ha de recordar que quan ha hagut 
altres conflictes els mestres han demanat ajuda a l'Ajuntament per pressionar,  
mentre que en aquest tema no s'han  adreçat  a l'Ajuntament,  per  la qual 
cosa, sens dubtar  de  la  seva vocació, considera que s'ha actuat sense 
reflexionar  sobre el interès comú i tenint més en compte el seu propi. 
 
 Finalment  pren  la  paraula el  Regidor  del  Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Recort i García, amb  l'objecte  d'assenyalar  que el seu 
grup no intervé  en  aquest debat  perquè  acaba de tenir coneixement del  text  
de  la moció, per raons no imputables evidentment al senyor Alcalde, però en 
la mesura en què no han pogut contrastar el que en  ella es diu, el seu grup 
s'abstindrà, en la  mesura  en què  el seu vot no canviaria el resultat final de 
la  votació, ja que si el seu vot fos decisiu demanarien que quedès el tema 
sobre la mesa fins que poguessin analitzar-lo. 
 
 Després  d'això se sotmet el tema a votació,   desglossant la moció 
inicial en les mocions que a  continuació queden  transcrites,   les qual són 
aprovades  per  majoria absoluta, amb l'abstenció dels regidors del Grup  
Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i García i senyor Ramón Blanco 
Lorenzo. 
 
Moció 1. 
 
 "Arran de l'inici del curs escolar, aquest  Consistori vol  expressar la 
seva més enèrgica protesta al Departament  d'Ensenyament de la Generalitat 
de  Catalunya,  amb aquesta moció per:  
 
 
 1.  El  retard en la publicació de l'Ordre  per  la qual  s'estableix el 
calendari escolar. Enguany l'ordre  ha arribat  als  centres  docents un cop  
finalitzat  el  curs escolar. 
 
 2. La no publicació, en catorze anys, del reglament que regula les 
activitats del migdia, el menjador escolar i les activitats complementàries i/o 



extraescolars.  
 
 3. La precipitada decisió del Departament  d'Ensenyament   
d'autoritzar  el canvi de  l'horari  escolar  dels centres  sense  comptar amb el 
pacte signat per  totes  les organitzacions  integrades en el MUCE (Marc 
Unitari  de  la comunitat  educativa), amb data del 28 de gener de 1993,  i 
contingut en el document "Per un horari i jornada  escolar: pedagògicament 
positius, laboralment raonables i socialment satisfactoris",  document que ha 
estat lliurat al  Departament d'Ensenyament. 
 
 4. El menysteniment dels consells escolars  municipals per part del 
Departament d'Ensenyament, sobretot en la consulta  dels  temes que, com és 
el cas del  "calendari  i jornada  escolar", li són ben propis i sobre els  quals  
ha treballat i reflexionat. El plenari del CEM de Cornellà  hi ha  dedicat molt 
de temps, i la comissió tècnica "Horari  i jornada escolar" va treballar a fons 
aquest assumpte tot el curs passat. 
 
 5.  El trasllat als consells escolars de centre  de la  competència per 
a  decidir sobre l'horari.  Competència que el CEC ha hagut d'exercir sense 
comptar amb una avaluació prèvia i d'aplicar-la precipitadament abans de  
l'inici de  les  classes. A més, els sectors  no  professionals  de l'ensenyament 
que formen part de la comunitat educativa del centre  no  han pogut disposar 
del temps de reflexió  i  de consulta que un tema com el del canvi d'horari 
exigeix.  
 
 6.  La manera com s'ha portat l'assumpte del  canvi de  l'horari  
escolar  farà  que  aquest  curs  només   els col.legis públics adoptin el nou 
horari. L'adopció d'un nou horari escolar, exclusiu per als col.legis públics,  
representarà un element objectiu més que distanciarà la xarxa de les  escoles  
públiques de la de les  escoles  concertades, finançades ambdues a càrrec de 
l'erari públic. 
 
 Per  tot  això aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció del següent:  
  

A C O R D 
 
 Primer.- Instar al Departament d'Ensenyament de  la Generalitat de 
Catalunya, a què: 
 
 a)  Deixi en suspens el paràgraf 4.1 de l'Ordre  de 13 de juny de 
1994, per la qual s'estableix l'horari  escolar (DOGC de 20.06.94) i comuniqui 
als centres escolars  de Cornellà que, atès el poc temps de què s'ha disposat, 
no es pot autoritzar cap canvi en l'horari escolar per enguany. 
 



 b)  En el curs 1995-96 sigui possible establir  uns nous  horaris 
escolars per als centres  educatius,  d'acord  amb  el document "Per un horari 
...." elaborat pel MUCE,  i comptant també amb la col.laboració dels consells  
escolars municipals. 
   
 Els nous horaris escolars haurien de ser:   
 
 - consensuats pels diferents sectors de la  comunitat educativa. 
 -   aprovats  amb  suficient antelació  a  la  seva implantanció. 
 
 -  plurals,  fent  distinció  entre:  l'horari   de  l'escola,  l'horari del 
professorat, l'horari de classe  de l'alumnat  (ensenyaments reglats). i l'horari 
de  l'alumnat en els altres ensenyaments i/o les altres activitats." 
 
Moció 2. 
 
 "Arran de l'inici de curs escolar, aquest Consistori vol  expressar la 
seva protesta al Departament  d'Ensenyament  de la Generalitat de Catalunya, 
amb  aquesta  moció per el nombre insuficient de places de música i la  
insuficient  dotació  d'especialistes de música  per  cobrir-les. (Només  tres  
escoles públiques de  Cornellà  de  Llobregat compten amb l'especialista de 
música. Només quatre  escoles més  compten  també amb la plaça, però el lloc  
de  treball corresponent està ocupat per un mestre sense l'especialitat i  
l'alumnat no pot rebre l'educació musical a la  qual  té dret).  
 
 Per  tot  això aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
  Primer.- Instar al Departament d'Ensenyament de  la Generalitat  
de  Catalunya,  a què  es  nomenin  professors especialistes  en nombre 
suficient per a ocupar les  places corresponents." 
 
Moció 3. 
 
 "Arran de l'inici de curs escolar, aquest Consistori vol  expressar la 
seva protesta al Departament  d'Ensenyament  de la Generalitat de Catalunya, 
amb  aquesta  moció per el nombre insuficient de places escolars als  instituts 
de  la ciutat. (El dilluns 26 de setembre van comenzar  les classes  als  
instituts amb molts joves sense  haver  estat atesa la seva sol.licitud per als 
cursos de la FP de  segon grau.  El problema és a 3r i 4t curs de  les  
especialitats d'Administratiu i de Sanitat.  
 
 Per  tot  això aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 



l'adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Instar al Departament d'Ensenyament de  la Generalitat de 
Catalunya, a què es crein grups de  secundària en nombre suficient per a 
garantir l'escolarització  de totes les sol.licituds dels ciutadans de Cornellà." 
 
 
 
 
 20.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per a  realitzar els precs i preguntes 
següents: 
 
 1.- En el Ple del dia 30 de juny passat va  demanar una llista dels 
titulars de les parades dels mercats  ambulants que encara no li han lliurat. 
 
 2.- En relació amb la Fira de la Cervesa, el senyor Rosas  manifesta 
que quan va veure els anuncis,  va  creure que  es  tractava  d'una fira en la  
qual  havia  diferents "stands"  de  cases de cervesa i no que es  tractava  
d'una carpa  que a més tenia horaris de tancament diferents a  la resta  de les 
terrasses de Cornellà. Com sigui que  al  seu judici això ha perjudicat als 
industrials de la ciutat  que no han pogut participar, i que li han arribat 
noticies  que aquesta  carpa ha utilitzat serveis del recinte  firal,  és pel que 
sol.licita informació sobre totes aquestes circumstàncies  i sobre la forma en 
què es va adjudicar l'espai  a aquestes persones. 
 
 3.-  Ha observat que els guàrdies que realitzen  la vigilància  a 
l'entrada dels col.legis, en algun cas no  hi eren  a les 8,55 en el lloc que 
havien d'estar, es a dir  a l'entrada,  per  la qual cosa demana que es  vigili  
aquest tema  i que no marxin ràpidament, amb l'objete  de  vigilar l'entrada 
dels nens, ja que alguns arriben tard. 
 
 4.-  Manifestar que un guàrdia urbà li  va  tractar incorrectament, 
sens dubte perquè no li va conèixer, de  la qual  cosa s'alegra, ja que si tracta 
d'aquesta manera  als ciutadans és evident que la guàrdia urbana necessita  
reciclatge  perquè  la conducta era de denúncia, així  com  els escarafalls que 
va fer i les paraules que em va dir. 
 
 5.-  A l'igual que va sol.licitar el  Portaveu  del Grup  Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i  Caballé,  a ell també li agradaria saber com funciona 
l'Auditori i  com s'hi  accedeix, per la qual cosa demana que se li passi  un 



informe. 
 
 A  continuació pren la paraula el  senyor  Alcalde, José  Montilla 
Aguilera, per a, en relació amb els precs  i preguntes plantejats pel senyor 
Rosas, assenyalar que,  pel que  fa al primer, se li passarà la llista sol.licitada,  
i pel  que  fa  a la segona pregunta, se  li  contestarà  per escrit,  ja que és 
evident que el que es va fer, es va  fer conforme a dret. 
 
 En  relació amb el tercer prec, el  senyor  Alcalde assenyala  que la 
Policia té instruccions molt concretes  i pot tractar-se d'un fet puntual. 
 
 En relació amb la quarta pregunta, el senyor Alcalde manifesta que 
si això va passar, l'obligació del  Portaveu del PP, com la de qualsevol ciutadà, 
és fer la denúncia corresponent,  perquè els guàrdies van identificats amb  un 
número,  per la qual cosa si el senyor Rosas considera  que va  ser ofès, ha de 
denunciar-lo. Tot això sense  perjudici de  què l'Ajuntament  realitzarà les 
investigacions  pertinents per si hi ha alguna responsabilitat. 
 
 Finalment i pel que fa referència al prec número  5 del senyor 
Rosas, el senyor Alcalde informa que  l'Auditori està  gestionat  per l'Empresa 
Municipal PRECSA  i  té  uns preus provisionals que en un pròxim Consell 
s'aprovaran  en base a uns estudis de costos que s'estan elaboran, 
assenyalant  que  a  més a més l'Auditori pot  ser  utilitzat  per qualsevol  que 
pagui les tarifes que s'estableixin, ja  que PRECSA posa tots els serveis i també 
promociona l'activitat que allí es desenvolupa. 
 
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Recort i García, per assenyalar  que els titulars de les 
parades ambulants que  tenen marcat  l'espai i pel qual paguen, estan 
aprofitant-se,  ja que  guanyen  després,  en la realitat, molt  més  espai  i 
obstaculitzen  l'espai de pas de la gent, per la qual  cosa demana  que se'ls 
realitzi un toc d'atenció, sobre  tot  en carrers com Menéndez y Pelayo, en el 
qual la vorera  s'utilitza de magatzem, quan allí hi ha guàrdies urbans vigilant 
i aquest tema no es controla. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat  de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació,  senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per  manifestar sobre això, que s'analitzarà per veure que és 
el que passa. 
    
 Finalment  pren  la paraula el  Portaveu  del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per informar que en l'Ordre del Dia de la 
Junta de la  Mancomunitat de Municipis de l'Area Metropolitana, s'aprovaven 
dos projectes d'obres redactats allí que afectaven a  Cornellà, motiu  pel qual 
va preguntar si no haurien de ser  aprovats també  per  l'Ajuntament,  i se li 



va  contestar  que  eren factibles les dues coses, que s'aprovés per 
l'Ajuntament  i que no s'aprovés. Per aquest motiu sol.licita que s'adoptin les  
mesures oportunes perquè aquests projectes puguin  ser examinats i aprovats 
prèviament a la licitació per  l'Ajuntament,  contestant sobre això el President-
Delegat  de  la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, que ja es va dir en  el seu dia que passarien 
per l'Ajuntament. 
   
 

 
ASSUMPTES URGENTS 

 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda  per unanimitat, declarar-los d'urgència, de  
conformitat  amb  el  que disposa l'article  47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 21.- Delegació a la Comissió de Govern de l'aprovació  del 
projecte de les obres d'ampliació de la  2a.  fase del projecte Reformat 
d'Urbanització del PP.Can Farjó. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  necessitat  d'aprovació  immediata  del Projecte  de les 
obres d'ampliació de la 2a. fase del  Projecte Reformat d'Urbanització del P.P. 
"Can Fatjó",  proposat pel senyor Antonio Marín Sánchez, President de la 
Junta de Compensació dels Polígons I i II "Can Fatjó". 
 
 Atès  que es considera necessari la incorporació  a aquest Projecte 
de les modificacions recomanades per  l'informe  de la Guàrdia Urbana inclòs 
a l'expedient,  la  qual cosa impossibilita la seva aprovació plenària. 
 
 De  conformitat  amb  l'anteriorment  exposat,   el Ponent  de  la  
Comissió  Informativa  d'Obres,  Urbanisme, Manteniment  i Serveis, proposa 



al Ple l'adopció  dels  següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Delegar  a la Comissió de  Govern  per  a l'aprovació del 
Projecte prèvia incorporació de les modificacions esmentades. 
 
 Segon.-  Notificar  al  President de  la  Junta  de Compensació  
Polígons I i II "Can Fatjó"  l'anterior  acord pel seu coneixement i efectes." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-nou hores i trenta minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General,  que ho certifico. 
 
 
 


